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Carta fundacional de la Federació  Xarxa 

Vendrellenca 
Les associacions de Veïns Carretera de Valls Nord, El Nou 
Vendrell, Torreblanca, El Francàs, El Tancat III, veïns dels Masos, 
veïns del Vendrell Mar i Col·lectiu d’Aturats del Baix Penedès  s’han 

posat d’acord per unir-se, per tal de treballar conjuntament com a pol civil 
en el municipi, amb la finalitat d’obrir un debat civil que posi sobre la 

taula, idees, propostes i projectes de millora, de tota indole en tot el 
territori del Baix Penedès, que presentarem conjuntament davant de les 
distintes administracions públiques o entitats privades.  

 
Amb aquest l’esperit de posar en marxa aquest espai de treball conjunt, 

hem acordat crear la Federació Xarxa Vendrellenca que ens ha de servir 
per aglutinar a organitzacions civils no adscrites a partits polítics, per 

tenir la nostra pròpia veu independent davant de les administracions. 
 
 La nostra organització ha creat un calendari de treball conjunt per tal de 

posar sobre la taula els problemes transversals que ens afecten a tots; així 
com els problemes individuals que a cadascuna de les associacions que la 

componen; per tal de trobar solucions. De la mateixa forma treballarem per 
tirar endavant tots els projectes que la nostra taula posi en marxa. Aquesta 
acció d’incidència farà que es creí un debat paral·lel, des de societat civil, 

per aportar idees i propostes al nostre municipi, que a vegades farem 
arribar a través de la presentació de propostes al Servei d’atenció al ciutadà 

de l’administració, o en forma de proposta als grups polítics dels arcs 
parlamentaris als quals en dirigim. D’altra banda, i amb la finalitat d'aportar 
el nostre punt vista emetrem opinió sobre els temes que creiem necessari.  

 
La Federació Xarxa Vendrellenca, com a pol civil obert i 

independent, que no està adscrita a cap partit polític,  per tant, 
parlarà a qui cregui adient per tal de trobar el quòrum necessari perquè es 
tirin endavant les nostres propostes, així com està disposada a escoltar a 

tots els qui vulguin parlar amb ella, per demanar-li el seu suport en les 
propostes de millora del municipi de Vendrell i la comarca del Baix Penedès.  

 
Nosaltres treballem per millorar la comarca del Baix Penedès fent xarxa, per 
construir entre tots. 

 
 

Xarxa Vendrellenca  
xarxavendrellenca@gmail.com ga clic aquí para escribir una fecha. 

web Xarxa Vendrellenca  
Twitter  

Facebook  

 

 

mailto:xarxavendrellenca@gmail.com
https://xarxavendrellenca.wixsite.com/xarxavendrellenca
https://twitter.com/XVendrellenca?lang=es
https://www.facebook.com/xarxavendrellenca/
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Preàmbul 
 
 
La xarxa Vendrellenca va ser fundada l'any 2016 per les associacions de 

veïns de Torreblanca, carretera de Valls Nord, Millorem El Francàs, el Nou 
Vendrell, el Tancat III i el Col·lectiu d’Aturats del Baix Penedès amb la 

finalitat de posar-nos a treballar per millorar el Baix Penedès a través de la 
presentació de projectes i propostes en tots els àmbits de l’administració i 
amb l’emissió d’opinió sobre les qüestions que ens afecten. 

 
Entroncant amb els preceptes de la carta fundacional de la nostra entitat i 

amb la finalitat d´analitzar la nostra activitat en l'àmbit intern per poder 
millorar-lo a la vegada que, per poder donar difusió de la nostra activitat 
amb la finalitat que la gent i institucions puguin saber que fem, s’ha 

redactat a aquesta memòria d’activitat que compren el nostre treball entre 
el primer desembre de 2021 i el trenta de novembre del 2022 any, així com 

la nostra anàlisi i conclusions producte d’aquest treball. 
 
Dintre del nostre marc de treball hem obert 209 expedients, des de primer 

de desembre de 2021 fins al trenta de novembre de 2022 els quals 
comprenen aspectes molt diversos de la nostra activitat i que han servit per 

aprovar propostes al circuit local, comarcal, autonòmic i nacional i que han 
portat la veu de la nostra entitat i de la ciutadania que representa a 
l'Ajuntament de Vendrell, el Consell Comarcal, el Parlament de Catalunya o 

el Senat d’Espanya posant sobre la taula problemàtiques i propostes de tota 
mena.  

 
Tanquem aquest preàmbul recordant que el 2023 està ple d’oportunitats, 
projectes i propostes dintre del nostre marc de treball que desgranarem en 

expedients que tenen per objecte recollir les demandes de la ciutadania i 
millorar la nostra comarca 
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Taula de expedients presentats   

 
Tot seguit trobareu la taula d’expedients que conté 209 documents 

presentats des de 01 de desembre de 2021 fins a 30 de novembre de 2022. 
Per entendre els codis i els acrònims de la taula d’expedients, podeu llegir la 

taula explicativa on s’indica el valor de cada element dels codis dels 
expedients.  
 

 
Explicació d’un codi d’expedient  

 
2021010383AJNV 
 

                    Primers 6 dígits any i mes. 202101 Gener de 2021 
     

                    Dígits del 7 al 10  numero de expedient 0383  
                     

                    Codi d’organisme on s’ha presentat el document AJNV 
 
                    Es l’acrònim de la paraula Annexa i significa que s’ha obert un                            

                    expedient sobre la mateixa qüestió amb el mateix numero. 
 

Nom  Acrònim  

Ajuntament de Vendrell  AJNV 

Ajuntament de Santa Oliva  AJSO 

Consell Comarcal del Baix Penedès CCBP 

Generalitat  GE  

Síndic de Gregues de Catalunya  SGC 

Unitat de Carreteres de la Província de Tarragona del Ministeri de 

Foment  

UCPT 

Moció  M 

Ministeri Agricultura, Pesca i Alimentació 
 

Costes 

Unió Europea  UE 

Diputació de Tarragona  DPT 

Grups municipals del Ple  GMP 

Agencia Catalana de Protecció de Dades  ACPD 

Comissió de Garantia de compliment de la Llei de transparència 
de la Generalitat  

GAIP 

Defensor del Poble  DP 

Sindicatura de comptes de Catalunya  SDC 

Arxiu nacional històric  ANH 

Senado de España  SENADO 

Consell Àudio Visual de Catalunya  CACGE 

Parlament de Catalunya  PRLTGE 

Rodalies Catalunya  RDGE 

Arxiu General Militar d’Àvila AGMA 

202101 

0383 

202101 

ANX1 
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Agencia Catalana de Residus ACR 

Autoritat de Transport Metropolita del Camp de Tarragona ATM 

Ajuntament de Palma de Mallorca  AJPM 

Universitat Pompeu Fabra  UPF 

Universitat Autònoma de Barcelona  UAB 

Universitat de Barcelona  UB 

Ministeri de Transició Ecològica i Repte Demogràfic  MTERD 

Cos d’Agents Rurals  CAR 

Agencia Catalana de l’Aigua  ACA 

Partit dels Socialistes de Catalunya  PSC  

Ministeri de Transportes, Mobilitat y Agenda Urbana MITMA 

Oficina Antifrau de Catalunya OAFC 

 

 

Expedients oberts durant l’any 2022 

 
Dintre del marc de treball de la nostra entitat al llarg de l’any s’han obert 
209 expedients a diferents estaments de l’administració amb la finalitat de 
presentar propostes, requerir informació pública, demandar millores o 

denunciar problemàtiques. 
 

 Numero de 
expedient 

desembre 2021 

Tipus Tema 

1 2021120507 GMP I Informatiu  

2 2021120508 GMP I Informatiu  

3 2021120509AJNV Sol·licitud  

4 2021120510AJNV    i 

2021120510AGMP 

Informe  

5 2021120511GAIP Denuncia  

6 2021120512AJNV Sol·licitud  
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7 2021120513GAIP Denuncia  

8 2021120514GMP Sol·licitud  

9 2021120515GE Sol·licitud  

10 2021120516GE Sol·licitud  

11 2021120517GAIP Denuncia  

12 2021120518GAIP Denuncia  

13 2021120519GE consulta  

14 2021120520AJNV Sol·licitud  

 

 
Numero de expedient Tipus Tema 

15 

EX2022010521GE          

EX2022010521SGCANX1 
Consulta 

 

16 EX2022010522AJNV  Proposta Proposta de millora del Pipi Can de zona jutjats 

17 EX2022010523AJNV  

Proposta Proposta de millora de pista esportiva dels jutjats 

18 
EX2022010524AJNV  Proposta 

Sol·licitud de reparació de enllumenat públic i altres 

qüestions 

19 
EX202202300EAPAJNV  Sol·licitud  

20 
EX202201500JGLAJNV  Sol·licitud  

21 
EX2021010525AJNV  Resolució  

22 
EX2021020526GAIP  Denuncia  

23 
EX2022010527AJNV  Proposta 

Proposta de solucions per al Torrent del Lluc per 

l’ajuntament de Vendrell 

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010522AJNV%20Expediente%20pipican%20de%20los%20juzgados
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010523AJNV%20%20Pista%20deportiva%20de%20los%20juzgados
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010524AJNV%20Reparació%20de%20lluminaries%20de%20diverses
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/Solicitudes%20a%20la%20empresa%20de%20aguas%20del%20Vendrell
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/Solicitudes%20de%20información%20publica%20de%20las%20juntas%20de%20Gobierno/202201500JGLAJNV%20%20%20Juntas%20de%20Gobierno%202021
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010525AJNV%20%20Expedient%20informatiu%20sobre%20esmenes%20als%20plens
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Denuncies%20a%20l'administració/Denuncias%20al%20GAIP/2022100526GAIP%20Denuncia%20sobre%20manca%20de%20resposta%20juntas%20de%20Govern%20Novembre
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/EX2021010527AJNV%20%20Proposta%20del%20Torrent%20del%20Lluc%20per%20l'ajuntament%20de%20Vendrell
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24 
EX2022010528AJNV  Sol·licitud  

25 
EX2022010529GE  Sol·licitud  

26 
EX2022010530GE  Consulta  

27 

EX2022010531GE  Sol·licitud 

 

28 
EX2022010532AJNV  Resolució 

 

29 
EX2022010533SGC  Denuncia 

 

30 

EX2022020534AJNV  Resolució 

 

31 

EX2022020535AJNV  Resolució  

32 

EX2022020536SGC  Denuncia  

33 

EX2022020537DPT  Sol·licitud 

 

34 
EX2022020538DPT  Sol·licitud  

35 

EX2022020539GE  Sol·licitud  

36 
EX202202100CMAJNV  Sol·licitud  

37 

EX2022020540GAIP  Denuncia 

 

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/Solicitud%20d'informació%20de%20punts%20del%20ple/Solicitud%20de%20punt%20de%20comissió%20ordenances%202022
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010529GE%20%20%20Abocaments%20d'agues%20fecals%20al%20Torrent%20del%20Lluc
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010530GE%20Consulta%20sobre%20el%20pla%20de%20mesures%20per%20la%20conca%20de%20la%20Riera%20de%20la%20Bisbal
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010531GE%20%20Solicitud%20de%20informacion%20publica%20sobre%20torrent%20de%20Lluc
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Torreblanca/2022010532AJNV%20%20Resolució%20sobre%20sorolls%20%20i%20accessos%20a%20Torreblanca
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Denuncies%20a%20l'administració/Sindic%20de%20Greuges%20de%20Catalunya/Q-014642022%20%20202201533SGC%20denuncia%20sobre%20informe%20juridic%20PARVEN
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022020534AJNV%20Resolució%20sobre%20incompliment%20de%20la%20llei%20de%20transparencia%20per%20part%20d'aigues%20del%20Vendrell
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022020535AJNV%20Trasllat%20de%20documentació%20requerida%20per%20participació%20ciutadana
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Denuncies%20a%20l'administració/Sindic%20de%20Greuges%20de%20Catalunya/Q-015682022%20%20202201536SGC%20denuncia%20sobre%20taxa%20de%20cd
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/EX2022020537DPT%20%202022020537GE%20%20Consulta%20d'ajudes%20de%20les%20escoles%20Bressol
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/2022010533DPT%20solicitud%20d'informacio%20impostos
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/2022020539GE%20solicitud%20de%20informes%20carril%20bici%20estació%20d'autobusos
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/Sol.licituds%20de%20treballs%20de%20contractes%20menors
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Denuncies%20a%20l'administració/Denuncias%20al%20GAIP/2022020540GAIP%20Denuncia%20per%20manca%20de%20resposta%20empresa%20d'aigues
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38 

EX2022020541GAIP  Denuncia  

39 

EX2022020542AJNV                                                

EX2022020542AJNVANX1                          

2022070542AJNVANX3      

Sol·licitud  

40 
EX2022020543DPT  Proposta 

Proposta de millora de connexió del carril bici amb el 

Colomer 

41 

EX2022020544GE  Sol·licitud 

 

42 
EX2022020544UCPTANX1 Sol·licitud  

43 
EX2022020545AJNV  Sol·licitud 

 

44 
EX2022020546SENADO  Proposta Moción para la señalización del camino de Ronda 

entre los municipios de Roda de Berà el Vendrell 

45 
EX2022020547SENADO  pregunta 

Pregunta sobre la situación de la Reserva Marina 

Masia Blanca en el Senado. Laura Castel 

46 
EX2022020548SENADO  pregunta 

Pregunta sobre mejora de los accesos a Torreblanca 

en el Senado. Laura Castel 

47 

EX2022020549AJNV  Proposta 
Proposta de la Federació Xarxa Vendrellenca  per 

identificar  espais on es practica esport a la vila de 

Vendrell 

48 
EX2022020550SENADO  pregunta 

Pregunta sobre las viviendas de la SAREB en el Baix 

Penedès 

49 

EX2022020551AJNV  Proposta 

Aportació al tràmit de consulta pública prèvia sobre 

modificació de l'OF 6, reguladora de l'Impost sobre 

l'increment de valor dels terrenys de naturalesa 

urbana 

50 
EX2022020552GAIP  Denuncia 

 

51 
EX2022030553AJNV  Proposta 

Proposta de candidatura per als premis Teresina 

Martorell de 2022. 

52 
EX2022030554AJNV  Sol·licitud 

 

53 EX2022030555AJNV        

EX2022030555GE  

Sol·licitud 
 

54 EX2022030556AJNV  Proposta Demanda d’un pipi can al barri de Torreblanca 

55 
EX2022030557AJNV  Proposta 

Demanda de millora de zona de carretera de Valls que 

abans era de Santa Oliva 

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Denuncies%20a%20l'administració/Denuncias%20al%20GAIP/2022020541GAIP%20Denuncia%20per%20manca%20de%20resposta%20juntes%20de%20Govern%20Gener%202022
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Tancat%20III/Expedient%20Edifici%20Bergueda%2021
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Tancat%20III/Expedient%20Edifici%20Bergueda%2021
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Tancat%20III/Expedient%20Edifici%20Bergueda%2021
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Torreblanca/Conexió%20cami%20amb%20carril%20bici
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Torreblanca/2022010532AJNV%20%20Resolució%20sobre%20sorolls%20%20i%20accessos%20a%20Torreblanca/Torreblanca%20expediente%20pantallas%20i%20accessos/2022020544GE%20Sonometria
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Carretera%20de%20Valls/Toll%20de%20la%20carretera%20de%20Valls
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Francas/Camino%20de%20Ronda
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Francas/Reserva%20Marina
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Torreblanca/2022010532AJNV%20%20Resolució%20sobre%20sorolls%20%20i%20accessos%20a%20Torreblanca/Torreblanca%20expediente%20pantallas%20i%20accessos/2022020548SENADO
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/Proposta%20per%20cardio%20protegir%20i%20dotar%20de%20nom%20les%20pistes%20esportives%20publiques
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022020550SENADO%20%20Pregunta%20sobre%20pisos%20vuits%20al%20Baix%20Penedès
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022020551AJNV%20%20%20Expedient%20sobre%20consulta%20publica%20per%20modificació%20del%20IBI
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Denuncies%20a%20l'administració/Denuncias%20al%20GAIP/2022020552GAIP%20Denuncia%20per%20la%20manca%20de%20resposta%20quadre%20electric%2057
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030553AJNV%20%20%20Premi%20Teresina%20Martorell
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030554AJNV%20Solicitud%20de%20informacion%20pulbica%20sobre%20fallo%20tecnico%20en%20el%20pleno%20de%20febrero
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/Demanda%20d'informació%20sobre%20carretera%20del%20fondo%20l'Escaldat
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/Demanda%20d'informació%20sobre%20carretera%20del%20fondo%20l'Escaldat
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Torreblanca/2022030556AJNV%20%20Pipican%20al%20parc
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Carretera%20de%20Valls/Senyalització%20i%20parc%20de%20carretera%20de%20Valls
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56 
EX2022030558UCPT  Consulta 

 

57 
EX2022030559UCPT  Consulta  

58 
EX2022030560FXV  Federació  

59 
EX2022030561FXV  Federació 

 

60 

EX2022030562GE  Sol·licitud  

61 EX2022030563SDGT  Al·legacions 
 

62 
EX2022030564CCBP  Proposta 

Proposta per demanar la modificació del Reglament 

Orgànic Comarcal 

63 

EX2022030565ACR  Consulta 

 

64 
EX2022030566CCBP  Consulta  

65 

EX2022040567AJNV Proposta 

Demanda de reparació dels elements de senyalització 

de la Via Augusta de Vendrell 

66 
EX2022040568AJNV Consulta  

67 
EX2022040569AJNV Consulta 

 

68 
EX2022040570GE  Sol·licitud 

 

69 
EX2022040570GEANX1 Sol·licitud 

 

70 

EX2022040571OAFC  Denuncia 
Demanda d’ajuda per aclarir  la situació de 

l’equipament de la plaça de les Palmeres a l’Oficina 

Antifrau de Catalunya 

71 
EX2022040572SGC Consulta  

72 
EX2022040573AJNV Sol·licitud 

 

73 

EX2022040574GE Sol·licitud 

 

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030558UCPT%20Accessos%20a%20l'hospital%20%20comarcal%20proposta%20pel%20parlament
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/2022030559UCPT%20%20Ramal%20d'acces%20al%20poligo%20industrial%20a%20l'N340
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2021120519GE%20%20%20%20%20%202022030560FXV%20%20%20%20%20%20%20Consulta%20sobre%20el%20pacte%20per%20la%20mobilitat%20sostenible
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030561FXV%20%20Adhsion%20a%20Barcelona%20Dema
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030562GE%20Petició%20a%20Rodalies%20de%20solucions%20als%20problemes%20de%20la%20pantalla%20de%20Sant%20Vicenç%20de%20Calders
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030563SDGT%20%20%20%20Alegaciones%20a%20la%20MAT
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030564CCBP%20%20%20Proposta%20per%20modifcar%20el%20ROC%20del%20Consell%20Comarcal
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030565ACR%20%20%20Consulta%20sobre%20el%20decret%20legislatiu%20de%20residus%20%20a%20ACR
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030566CCBP%20Consulta%20sobre%20publicitat%20dels%20plens%20del%20Consell%20Comarcal
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/Reunió%20amb%20rodalies
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022040571OAFC%20%20Proposta%20per%20portar%20antifrau%20expedient%20plaça%20de%20les%20palmeres
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74 

EX202204574AJNVANX1 Sol·licitud 

 

75 
2022040570MITMAANX2 Proposta Traslado de reclamaciones a Cercanías sobre 

problemáticas en Vendrell 

76 EX2022040575AJNV                                       

EX2022040575GMP 
Resolució 

 

77 
2022040510AJNVANX5 Sol·licitud 

 

78 EX2022040576GE Sol·licitud  

79 
EX2022040577AJNV  Sol·licitud  

80 
EX2022040578GAIP Denuncia  

81 
EX2022040579AJNV Proposta 

Proposta pel tràmit d’audiència publica de l’ordenança 

fiscal numero 18 

82 
202204300EAPAJNV Sol·licitud 

 

83 
EX2022050580AJNV Proposta 

Proposta de reparació dels expositors de l’espai de les 

Madrigueres de l’avinguda Palfurina 

84 

EX2022050581AJNV Proposta 

Proposta per el tràmit d’audiència publica prèvia sobre 

l’aprovació del reglament regulador del servei de 

neteja viaria del municipi de Vendrell 

85 
EX2022050582AJNV Proposta 

Reclamació de campanyes de control de compliment 

de la normativa de transit en matèria d’aparcament 

86 
EX2022050583PSC Resolució 

 

87 

EX2022050584GE Proposta 

Proposta  de Resolució per millorar l’accessibilitat a 

l’hospital del Vendrell pel Parlament de Catalunya 

88 

EX2022050585GE Proposta 

Proposta de resolució per la millora dels serveis 

ferroviaris del Baix Penedès amb l’augment de les 

freqüències de la línia R4 de Rodalies pel Parlament 

de Catalunya 

89 

EX2022050585GEANX1 Proposta 

Proposta de resolució per la millora dels serveis 

ferroviaris del Baix Penedès amb l’augment de les 

freqüències de la línia R4 per Rodalies 

90 
EX2022050586GE Consulta 

 91 
EX2022050586SGC Consulta 

 92 
EX2022050587GE Sol·licitud  

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Demandas%20de%20informacion%20publica/2022040577AJNV%20%20Solicitud%20de%20informació%20sobre%20construcció%20edifici%20aigues
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93 
EX2022050588GE Sol·licitud  

94 
EX2022050589AJNV Proposta Proposta de millora del sistema de drenatge de 

l’aparcament del Puig 

95 
EX2022050590AJNV Proposta Proposta el Vendrell Ciutat del futur City Trees (Arbres 

de Ciutat) 

96 
EX2022050590GE Consulta 

 

97 

EX2022050591CCBP Proposta 

Proposta per la inclusió de la recollida de residus 

punxants a la deixalleria comarcal i implementació 

d’espais de recollida als Centres d’atenció primària de 

la Comarca 

98 

EX2022050592CCBP Proposta Proposta d’ampliació de l’equipament de recollida d’oli 

domèstic de Vendrell 

99 
EX2022050593SGC Denuncia 

 

100 
EX2022050594GAIP Denuncia  

101 
EX2022050595AJNV Sol·licitud 

 

102 
EX2022050596AJNV Sol·licitud 

 

103 
EX2022050597AJNV Sol·licitud  

104 
EX2022060598AJNV Sol·licitud 

 

105 
EX2022060599GE Sol·licitud 

 

106 
EX2022060600GE Proposta 

Proposta de millora dels accessos de l’estació de 

Rodalies del nucli urbà de Vendrell 

107 

EX2022060601ACR Proposta 
Proposta a l’Agencia Catalana de Residus per que es 

faci la recollida de residus punxants als centres 

d’atenció primària 

108 
EX2022060602GE Sol·licitud  

109 

EX2022060603DP Denuncia 

 

110 
EX2022060603DP Denuncia  

111 
EX2022060605CCBP Denuncia  
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112 
EX2022060605ACAANX1 Denuncia  

113 
EX2022060605CARANX2 Denuncia  

114 
EX2022060606GE Sol·licitud 

 

115 
202206501JGLAJNV Sol·licitud  

116 
EX2022060607GE Consulta 

 

117 
EX2022060608AJNV Sol·licitud 

 

118 
EX2022060609GE Consulta 

 

119 
EX2022060610AJNV Sol·licitud 

 

120 
EX2022060611AJNV Sol·licitud 

 

121 
EX2022070612AJNV Sol·licitud  

122 EX2022070613AJNV Sol·licitud  

123 
EX2022070614SENADO pregunta 

Demanda de información sobre la instalación de 

bandas sonoras entre los Pk 217 y 218 de la AP7 

124 
EX2022070614UCPTANX1 pregunta 

Demanda de información sobre la instalación de 

bandas sonoras entre los Pk 217 y 218 de la AP7 

125 EX2022070614MITMAANX

2 
pregunta 

Demanda de información sobre la instalación de 

bandas sonoras entre los Pk 217 y 218 de la AP7 

126 
EX2022070614GEANX3 Sol·licitud  

127 EX2022100614GMPCCBPA

NX4 
Informatiu 

 

128 
EX2022100614AJNVANX5 Informatiu 

 

129 
EX2022070615SGC Consulta 

 

130 
EX2022070616CCBP Proposta 

Proposta  de millora de la connexió de l’hospital 

comarcal amb els diferents municipis de la comarca. 

131 
EX2022070617AJNV Sol·licitud  

132 
EX2022070618AJNV Sol·licitud  
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133 
EX2022070618GEANX1 Sol·licitud  

134 
EX2022070619AJNV Sol·licitud 

 

135 
EX2022070620GE Sol·licitud  

136 
EX2022070621CCBP Sol·licitud 

 

137 

EX2022070622AJNV Al·legacions  

138 
EX2022080622MITECO Sol·licitud 

 

139 
EX2022080623GAIP Denuncia  

140 

EX2022080624AJNV Sol·licitud 

 

141 
2022090624AJNVANX1 Sol·licitud 

 

142 
EX2022080625AJNV Al·legacions  

143 
EX2022080625AJNVANX1 Al·legacions  

144 

EX2022080626GAIP Denuncia 

 

145 

EX2022080627AJNV Sol·licitud 

 

146 

EX2022080628AJNV Sol·licitud 

 

147 

EX2022080629AJNV Sol·licitud  

148 

EX2022080630AJNV Sol·licitud 

 

149 
EX2022080631AJNV Sol·licitud 

 

150 
EX2022080632GE Consulta  
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151 
EX2022080633AJNV Sol·licitud  

152 
EX2022080634AJNV Sol·licitud  

153 
EX2022080634GMP Resolució  

154 

EX2022080635GE Sol·licitud 

 

155 
EX2022080636SENADO pregunta 

Preguntes sobre los protocols y las acciones sobre el 

vaixell enfonsat en la playa de Coma-Ruga 

156 
EX2022080637M MOCIO 

 

157 EX2022080637MANX3 Esmena  

158 
EX2022080637DPT Sol·licitud  

159 

EX2022080638GE Sol·licitud 

 

160 

EX2022080639AJNV Sol·licitud  

161 
EX2022080640ACA Proposta 

Proposta per demanar la reparació de la riera de Mas 

Borràs 

162 
EX2022090641AJNV Proposta 

Proposta de millora del sistema de parades de 

transport escolar 

163 

EX2022090642DP Denuncia 

 

164 
EX2022090643GE Consulta 

 

165 

 EX2022090644GAIP Denuncia 

 

166 
EX2022090645GAIP Denuncia 

 

167 

EX2022090646MTERD Sol·licitud  

168 
EX2022090647AJNV Sol·licitud 
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169 

EX2022090648SGC Denuncia 

 

170 

EX2022090649SENADO Proposta 

Proposta  de moció para el Senado relativa a 

soluciones para las bandes sonores de la autopista 

AP7 

171 
EX2022090650CCBP Sol·licitud 

 

172 
EX2022090651AJNV Sol·licitud  

173 
202209301EAPAJNV Sol·licitud 

 

174 
EX2022100652AJSO Resolució 

 

175 
EX2022100652AJSOANX1 Sol·licitud 

 

176 
EX2022100652AJSOANX2 Resolució 

 

177 

EX2022100653UPF Sol·licitud 

 

178 
EX2022100654GE Sol·licitud  

179 
EX2022100654GEANX1 Sol·licitud  

180 
EX2022100655AJNV Sol·licitud  

181 
EX2022100656AJNV Sol·licitud 

 

182 
EX2022100657AJPM Sol·licitud 

 

183 

EX2022100658CCBP Sol·licitud  

184 

2022100658ATMCANX1 Sol·licitud 

 

185 
EX2022100659AJNV Sol·licitud 

 

186 
EX2022100660CCBP Sol·licitud 

 

187 
EX2022100661ACR Sol·licitud 
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188 

EX2022100662AGMA sol·licitud 

 

189 

EX2022100663AJNV sol·licitud 

 

190 
EX2022100664AJNV sol·licitud  

191 

EX2022100665GE Consulta 

 

192 
EX2022100666SGC Consulta  

193 
EX2022110666SGCANX1 Denuncia  

194 
EX2022100667AJNV sol·licitud 

 

195 
EX2022110668AAJNV Al·legacions 

 

196 

EX2022110669GAIP Denuncia 

 

197 

EX2022110670GAIP Denuncia 

 

198 

EX2022110671RDGE sol·licitud 

 

199 

EX2022110672CACGE Consulta 

 

200 

EX2022110673GAIP Denuncia 

 

201 
EX2022110674PRLTGE pregunta  

202 EX2022110675DPT sol·licitud  
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203 

EX2022110676M Moció 

 

204 

EX2022110676GMP Document 

 

205 
EX2022110677AJNV sol·licitud 

 

206 
EX2022110678AJNV sol·licitud 

Demanda de reunió per tractar els problemes del bar 

Centre en carretera de Valls. 

207 
EX2022110679AJNV 

 

Projecte ciutat intel·ligent aplicant elements de futur 

per la millora del municipi 

208 

EX2022110680FXV Federació 

 

209 
EX2022110681AJNV sol·licitud 

 

 

Propostes presentades al llarg de l’any 2022 

 
Dintre del marc de treball de la nostra entitat al llarg de l’any s’han 
presentat  propostes a traves de mocions, o bé a traves dels diferents 

sistemes de sol·licitud telemàtica a diferents estaments de l’administració. 
 

Ajuntament de Vendrell   
 

1 
EX2022010522AJNV  Proposta  

Proposta de millora del Pipi Can de zona 

jutjats  

2 
EX2022010523AJNV  

Proposta  
Proposta de millora de pista esportiva dels 

jutjats 

3 
EX2022010524AJNV  Proposta  

Sol·licitud de reparació de enllumenat públic i 

altres qüestions  

4 
EX2022010527AJNV  Proposta  

Proposta de solucions per al Torrent del Lluc 

per l’ajuntament de Vendrell  

5 

EX2022020549AJNV  Proposta  
Proposta de la Federació Xarxa Vendrellenca  

per identificar  espais on es practica esport a 

la vila de Vendrell  

6 

EX2022020551AJNV  Proposta  

Aportació al tràmit de consulta pública prèvia 

sobre modificació de l'OF 6, reguladora de 

l'Impost sobre l'increment de valor dels 

terrenys de naturalesa urbana 

7 
EX2022030553AJNV  Proposta  

Proposta de candidatura per als premis 

Teresina Martorell de 2022.  

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010522AJNV%20Expediente%20pipican%20de%20los%20juzgados
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010523AJNV%20%20Pista%20deportiva%20de%20los%20juzgados
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022010524AJNV%20Reparació%20de%20lluminaries%20de%20diverses
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/EX2021010527AJNV%20%20Proposta%20del%20Torrent%20del%20Lluc%20per%20l'ajuntament%20de%20Vendrell
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/Proposta%20per%20cardio%20protegir%20i%20dotar%20de%20nom%20les%20pistes%20esportives%20publiques
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022020551AJNV%20%20%20Expedient%20sobre%20consulta%20publica%20per%20modificació%20del%20IBI
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030553AJNV%20%20%20Premi%20Teresina%20Martorell
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8 
EX2022030556AJNV  Proposta  

Demanda d’un pipi can al barri de 

Torreblanca  

9 
EX2022030557AJNV  Proposta  

Demanda de millora de zona de carretera de 

Valls que abans era de Santa Oliva  

10 

EX2022040567AJNV  Proposta  

Demanda de reparació dels elements de 

senyalització de la Via Augusta de Vendrell 

11 
EX2022040579AJNV Proposta  

Proposta pel tràmit d’audiència publica de 

l’ordenança fiscal numero 18  

12 

EX2022050580AJNV Proposta  

Proposta de reparació dels expositors de 

l’espai de les Madrigueres de l’avinguda 

Palfurina 

13 

EX2022050581AJNV Proposta  

Proposta per el tràmit d’audiència publica 

prèvia sobre l’aprovació del reglament 

regulador del servei de neteja viaria del 

municipi de Vendrell 

14 

EX2022050582AJNV Proposta  

Reclamació de campanyes de control de 

compliment de la normativa de transit en 

matèria d’aparcament  

15 
EX2022050589AJNV Proposta  Proposta de millora del sistema de drenatge 

de l’aparcament del Puig  

16 
EX2022050590AJNV Proposta  Proposta el Vendrell Ciutat del futur City 

Trees (Arbres de Ciutat) 

17 
EX2022090641AJNV Proposta  

Proposta de millora del sistema de parades 

de transport escolar. 

18 

EX2022080637M Moció 

Proposta de resolució  per la millora de la 

carretera del  fondo de l’escaldat i el camí de 

la costa roja 

19 

EX2022110676M Moció 

Proposta de moció per demanar una 

alternativa al pas de mercaderies per la línia 

ferroviària pel nostre municipi. 

 

Consell Comarcal del Baix Penedès  

 

1 
EX2022030564CCBP  Proposta 

Proposta per demanar la modificació del 

Reglament Orgànic Comarcal 

2 

EX2022050591CCBP Proposta 

Proposta per la inclusió de la recollida de 

residus punxants a la deixalleria comarcal i 

implementació d’espais de recollida als 

Centres d’atenció primària de la Comarca 

3 
EX2022050592CCBP 

Proposta 

 

Proposta d’ampliació de l’equipament de 

recollida d’oli domèstic de Vendrell 

4 

EX2022070616CCBP Proposta  

Proposta  de millora de la connexió de 

l’hospital comarcal amb els diferents 

municipis de la comarca.  

 

 

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Torreblanca/2022030556AJNV%20%20Pipican%20al%20parc
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Carretera%20de%20Valls/Senyalització%20i%20parc%20de%20carretera%20de%20Valls
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022030564CCBP%20%20%20Proposta%20per%20modifcar%20el%20ROC%20del%20Consell%20Comarcal


 
 

Informe d’activitat anual 2022 

de la Federació Xarxa Vendrellenca  
        
 

   Página 19 de 55 

“Construïm masses murs i no suficients ponts”                       
Isaac Newton físic angles 1642-1727” 

Federació  

Xarxa Vendrellenca 

Ministeri de Transport Mobilitat i Agenda Urbana 

 

1 
EX2022020544UCPTANX1 Sol·licitud 

Demanda de soluciones para los ruidos de la 

calle Pardal de Torreblanca  

2 

EX2022070614UCPTANX1 Sol·licitud  

Demanda de información sobre la instalación 

de bandas sonoras entre los Pk 217 y 218 de 

la AP7 

 

Diputació de Tarragona  

 

1 
EX2022020543DPT Proposta  

Proposta de millora de connexió del carril 

bici amb el Colomer  

2 

EX2022080637DPT 

 

Proposta 

 

Demanda d’actuacions de millora de la 

calçada del camí T4283 

 

Generalitat  

 

1 

EX2022050584GE Proposta  

Proposta  de Resolució per millorar 

l’accessibilitat a l’hospital del Vendrell pel 

Parlament de Catalunya 

2 

EX2022050585GE 

 

Proposta 

Proposta de resolució per la millora dels 

serveis ferroviaris del Baix Penedès amb 

l’augment de les freqüències de la línia R4 

de Rodalies pel Parlament de Catalunya  

3 

EX2022050585GEANX1 

Proposta Proposta de resolució per la millora dels 

serveis ferroviaris del Baix Penedès amb 

l’augment de les freqüències de la línia R4 

per Rodalies  

4 

EX2022060600GE  

Proposta Proposta de millora dels accessos de 

l’estació de Rodalies del nucli urbà de 

Vendrell 

5 

EX2022110671RDGE Proposta 

Demanda d’instal·lació de bancs a l’estació 

del nucli urbà del Vendrell i informació 

sobre obres dels porxos 

Agencia Catalana de Residus  

 

EX2022060601ACR Proposta  
Proposta a l’Agencia Catalana de Residus per 

que es faci la recollida de residus punxants 

als centres d’atenció primària  

 

Agencia Catalana de l’aigua  

 

EX2022080640ACA Proposta  
Proposta per demanar la reparació de la 

riera de Mas Borràs 
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Senat 

 
1 

EX2022020546SENADO  Proposta 

Moció per a la senyalització del camí de 

Ronda entre els municipis de Roda de Berà 

i el Vendrell 

2 

EX2022090649SENADO Proposta  

Proposta de moció per al Senat relativa a 

solucions per a les bandes sonores de 

l'autopista AP7 

3 

EX2022020547SENADO pregunta  

Pregunta sobre la situació de la Reserva 

Marina Masia Blanca en el Senado. Laura 

Castel 

4 

EX2022020548SENADO pregunta  

Pregunta sobre millora de los accessos a 

Torreblanca en el Senado. Laura Castel  

55 

EX2022020550SENADO pregunta  
Pregunta sobre las viviendes de la SAREB 

en el Baix Penedès  

6  

EX2022070614SENADO 
pregunta 

Demanda de información sobre la 

instalación de bandas sonoras entre los Pk 

217 y 218 de la AP7 

7 

EX2022080636SENADO pregunta  

Preguntes sobre los protocols y las 

acciones sobre el vaixell enfonsat en la 

playa de Coma-Ruga 

8 

EX2022120687SENADO pregunta  

Pregunta sobre la senyalització del camino 

de Ronda en el municipi de Vendrell 

9 

EX2022120688SENADO pregunta  

Pregunta sobre el passo de trenes de 

mercaderies y la contaminació acústica en 

el eix ferroviari costaner i interior de la 

província de Tarragona  

 

 

Anàlisi de les propostes  
 
Organisme  Propostes  

Ajuntament de Vendrell 19 

Consell Comarcal  4 

Diputació de Tarragona 5 

Generalitat 1 

Agencia Catalana de Residus  1 

Agencia Catalana de l’Aigua 1 

MITMA  2 

Senat propostes  2 

Senat preguntes  7 

Totals  42 

 

file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Arxiu%20per%20entitats/Francas/Camino%20de%20Ronda
file:///H:/AppData/Roaming/Microsoft/Excel/Expedientes%20transversales/2022020550SENADO%20%20Pregunta%20sobre%20pisos%20vuits%20al%20Baix%20Penedès
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La nostra entitat ha fet durant aquest exercici de treball multidisciplinari 

presentant propostes a diversos estaments de l’administració que abasten 
temes diversos. En aquest sentit, cal que a més de participar activament als 
processos oberts per l’administració la nostra entitat ha impulsat la millora 

de l’espai públic; la xarxa de carreteres; la millora de la mobilitat i les 
infraestructures de transport públic; la recollida de residus i la lluita contra 

la contaminació acústica; la neteja i manteniment de lleres; el 
reconeixement de les dones; o la participació de la ciutadania són moltes de 
les qüestions que hem presentat durant aquest any 2022 dintre del marc 

propositiu de la Federació, dirigint-nos a les diferents administracions per 
millorar la vida de la gent al Baix Penedès.  

 
Seguidament, a través d’aquest capítol desgranarem aquestes tasques i 
explicarem en quina situació han quedat les propostes, moltes de les quals 

haurem de seguir treballant el 2023..  
 

Propostes presentades a l’ajuntament de Vendrell a traves 
d’instància. 
 

 
Dintre del marc de treball de la nostra entitat hem presentat 15 propostes a 

l’Ajuntament de Vendrell via instància, dues mocions a través dels grups del 
Ple municipal i dues propostes pels pressupostos participatius, la nostra 
entitat ha obert un diàleg amb diferents representants de l’administració 

local, fent reunions amb alguns regidors de Govern per impulsar les 
propostes que s’han presentat via instància. 

 
 

 
 
Regidoria de protecció animal EX2022010522AJNV Proposta de 

millora del Pipi Can de zona jutjats 
Pel que fa a la regidoria de protecció animal hem presentat dues propostes 

una relacionada amb la millora de l’espai de pipí can de la zona dels jutjats 
a petició d’usuaris de l’espai, aquesta proposta va aconseguir algunes 
millores poc significatives com la instal·lació d’algun banc pels usuaris i la 

reubicació de les papereres. D’altra banda, tenint en compte una 
demanda de l’associació veïns del Torreblanca, van tancar l’acord 

que s’ha de materialitzar el 2023 per tal de construir un pipí can a 
Torreblanca. Farem seguiment de la qüestió durant l’any 2023 
 

Regidoria d’esports EX 2022010523AJNV Proposta de millora de 
pista esportiva dels jutjats 

 
Des de la nostra entitat van traslladar la proposta de millora de l’espai 
d’esports que hi ha davant els jutjats de Vendrell al carrer l’Alguer per tal 
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que es fes funcional aquesta pista, tot i que van demandar coses molt 

simples com pintar les ratlles de la pista o col·locar les cistelles perquè es 
pogués jugar un partit, vas ser impossible que es tirés endavantla proposta 

i, per tant, queda clar que a 2023 cal treballar per arreglar aquest 
punt del nostre municipi.   
 

Regidoria d’enllumenat EX2022010524AJNV Sol·licitud de reparació 
de enllumenat públic i altres qüestions 

 
Es van presentar una sèrie de demandes de reparació de fanals del municipi 
recollides per la nostra entitat i van aconseguir que es donés resposta i es 

reparessin els fanals del municipi. En aquest àmbit cal destacar que tenim 
un problema molt greu perquè el manteniment de lluminàries no és 

l’adequat, cal un control més exhaustiu del contracte i cal tenir una 
auditoria externa sobre el compliment del contracte perquè tenim 
molts problemes amb les lluminàries de municipi 

 
Regidoria de medi ambient  

 
Davant la regidoria de medi ambient hem presentat propostes de diversos 
àmbits pel que fa a la senyalització de camins, com a elements dels espais 

d’interès general.   
 

EX2022040567AJNV Demanda de reparació dels elements de 
senyalització de la via Augusta 

 

1. Van demanar la seva recuperació per la situació d’abandonament 
d’aquests elements la senyalització de la Via Augusta estava tacada 

per un acte vandàlic i agafant les demandes en xarxes de la gent van 
articular la demanda perquè es fes una neteja, fet que va 

aconseguir. 
 
 

EX2022050580AJNV Demanda per renovar els panells 
informatius de l’observatori  de les Madrigueres 

 
2. Van demanar que es fes una renovació dels panels de l’espai natural 

de les Madrigueres donat estaven en una situació d’abandonament 

total i tal com es podia veure a les fotos que acompanyaven no es 
veuen les imatges del panell. Com a resposta l’ajuntament lluny de 

donar una solució al problema ens va traslladar que s’estava 
treballant en un conveni amb el GEVEN per la custòdia de l’espai. 
Cal deixar palès que no van solucionar un problema amb 

aquesta resposta i que l’impuls de l’espai natural passa de 
manera inexorable pel manteniment dels espais 

d’interpretació, donat que no fer-ho suposa un dany a la 
imatge del municipi perquè demostra deixadesa. En aquest 



 
 

Informe d’activitat anual 2022 

de la Federació Xarxa Vendrellenca  
        
 

   Página 23 de 55 

“Construïm masses murs i no suficients ponts”                       
Isaac Newton físic angles 1642-1727” 

Federació  

Xarxa Vendrellenca 

sentit, des de la nostra entitat seguirem treballant per 

aconseguir que s’arreglin els panels. 
 

EX2022010527AJNV Proposta dels tres punts per millorar el 
torrent del Lluc 
 

3. Dintre del marc de treball dels acords de col·laboració entre la nostra 
entitat i l’associació de veïnes i veïns del Puig i el Pèlag, van 

traslladar l’expedient numero 2022010527AJNV que sota el nom de 
la proposta dels tres puts plantejava la millora del torrent del Lluc 
plantejant les següents demandes. 

 
a) Que es facin les actuacions necessàries per garantir el flux de 

l’aigua per al Torrent del Lluc.  
 

b) Que es treballi per aconseguir una subvenció per aquest 

treballs.  
 

c) Que se’ns contesti en temps i forma a les qüestions 
plantejades per escrit  a aquest expedient a la Federació Xarxa 
Vendrellenca. 

 
Com a resposta des de l'ajuntament de Vendrell van rebre l’escrit sortida on 

ens explicaven els treballs que havien tirat endavant després de rebre les 
queixes de l’entitat AVV Puig i Pèlag que l’Ajuntament de Vendrell i 
l’Agència Catalana de l’Aigua van consensuar que l’Ajuntament de Vendrell 

contractaria la redacció d’un programa de mesures per la custòdia fluvial del 
torrent del Lluc i la Riera de la Bisbal al seu pas pel municipi de Vendrell. 

Ens van dir que una vegada estigués finalitzat ho lliuraria a l’ACA amb 
objecte de sol·licitar formalment finançament al Pla del districte de conca 

fluvial de Catalunya i Programa de mesures 2022-2027. 
 
Aquest estudi es va adjudicar el 21 de desembre de 2021 a l’empresa 

SOLUCIONAT SCP per un import amb IVA de 16.940,00 euros, durant 
2022 es va aconseguir un fons NEXT GENERATION DE 2.014.701,78 

d’euros per un pla de naturalització de lleres de Vendrell i per tant 
desconeixem quina utilitat tindrà el citat estudi.  
 

A principis de 2023 es van tirar endavant actuacions per part de 
l’Ajuntament de Vendrell per arreglar els punts esmenats a la 

proposta dels tres punts. En aquest àmbit cal dir que es farà 
seguiment de les actuacions per tal de garantir que les solucions 
hagin sigut efectives. 

 
D’altra banda, cal deixar palès que el 2022 es va concedir a 

l’Ajuntament de Vendrell una partida de fons Next Generation de 
2.014.701,78 euros i entenem que aquest estudi pot servir per 
implementar la proposta de naturalització de les rieres. Es farà 
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seguiment de totes les actuacions fetes a les rieres com a elements 

transversals de la nostra vila i en compliment dels acords subscrits 
al conveni de col·laboració entre entitats. 

 
EX2022050581AJNV Propostes pel reglament de neteja viaria  
 

Van presentar una proposta al tràmit d’audiència pública sobre el reglament 
regulador de neteja viària per fer aportacions al reglament el qual va ser 

admès i valorat per l’equip de Govern. Va haver-hi un incompliment de la 
Llei de Transparència i van presentar al·legacions al respecte que no van ser 
admeses.  

 
Cal deixar palès en aquest àmbit l’incompliment flagrant de la llei de 

transparència sense que tingui cap efecte sobre els processos i és 
per aquest motiu que es recomana presentar una proposta de 
modificació de la Llei de Transparència al Parlament de Catalunya 

per garantir a la ciutadania el dret a tenir unes institucions 
transparents.  

 
 
Regidoria d’igualtat  

 
Dintre del marc del dia de la dona van presentar dues propostes la primera 

per impulsar els espais públics on es practica l’esport amb noms de dones 
esportistes i la segona per proposar un col·lectiu de dones per rebre el 
premi Teresina Martorell. EX2022020549AJNV i EX2022030553AJNV 

Sobre la proposta d'identificar amb nom de dona els espais on es practica 
esport, mai han contestat a la proposta i sobre la proposta del premi 

Teresina Martorell, van retirar la proposta després dels incidents 
masclistes del ple de febrer de 2022. 

 
Volem posar de relleu que seguirem treballant per aconseguir que la 
proposta d’identificar els espais públics on és pràctica l’esport amb 

nom de dona es tiri endavant durant la pròxima legislatura. 
Cal deixar palès que  seguirem treballant per aconseguir que la 

proposta d’identificar els espais públics on es pràctica l’esport amb 
nom de dona es tiri en davant durant la pròxima legislatura. 
 

Regidoria de parcs i jardins 
 

EX2022030557AJNV proposta de millora de la zona verda de 
carretera de Valls 
 

Es va presentar un expedient insistint en la necessitat de fer una actuació a 
la zona verda que hi ha a carretera de Valls amb la riera perquè estava molt 

degradat, el problema que ens trobaven, és que la zona estava dintre del 
municipi de Santa Oliva. Van mantenir reunions amb el regidor de Medi 
Ambient de Santa Oliva i ens van informar que aquesta zona passaria a 
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Vendrell. Una vegada va passar a ser titularitat de Vendrell l’ajuntament va 

fer els treballs de millora arranjant el parc i ficant un punt de recollida 
d’aigües pluvials a la zona perquè cada vegada que hi havia pluja es 

generava un toll molt important.  
 
En aquest sentit, van aconseguir la majoria de millores desitjades, 

tot i que creiem que seria necessari ficar uns elements d’esbarjo a 
la zona verda.  

 
 
Regidoria d’hisenda  

 
EX2022020551AJNV  Aportacions al procés d’audiència publica de 

l’ordenança 6 
 
Van presentar una proposta al tràmit d’audiència pública al procés de 

modificació de l’ordenança fiscal número 6 reguladora de l’impost sobre 
l’increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana, proposant que hi 

hagués contenció en la despesa, davant la possibilitat que la recaptació 
quedes per sota del previst.  
 

La nostra proposta va ser desestimada per l’ajuntament, no obstant ha de 
quedar palès que van proposar estudiar solucions per les altes despeses en 

enllumenat i al pressupost de 2023 hi ha una partida de 800.000 € per 
reduir despeses en aquesta matèria tal com queda reflectit al pla 
d’inversions aprovat. 

 
 

 
 

EX2022040579AJNV Aportacions al procés d’audiència publica de 
l’ordenança 18 
 

Van presentar una proposta al tràmit d’audiència obert per l’ajuntament per 
modificar els preus públics de l’ordenança 18 que regula les zones blaves, 

demanat que es fes modificació del text de l’ordenança donat que el text de 
l’ordenança estableix que les motos poden aparcar de forma gratuïta a les 
zones blaves. L’ajuntament va desestimar la nostra proposta perquè 

l’objecte del tràmit d’audiència pública no era la modificació de la norma. 
Tot i això, el regidor va reconèixer que teníem raó al ple.     

 
Haurem de presentar a 2023 una proposta per modificar l’ordenança 
fiscal 18 donat que entenem que la redacció està equivocada.                                          
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Regidoria de seguretat ciutadana 

 
EX2022050582AJNV Demanda de campanyes de control per l’ús 

adequat de zones de carrega i descarrega i control d’estacionament 
a passos de vianants. 
 

Vam presentar una proposta perquè es fessin campanyes de control sobre 
l’ús de zones de càrrega i descarrega i passos de vianants, donat que hem 

trobat una manca de civisme en aquest àmbit. Des de la policia local ens 
van contestar que es treballarien aquestes campanyes.  
 

S’ha d’insistir en aquest àmbit i treballar per fer possible que estirin 
endavant, per tal de reduir la manca de civisme en aquest àmbit. 

 
Regidoria de transports 
 

Proposta de millora del sistema de parades de transport escolar. 
 

EX2022090641AJNV 
 
La millora del transport públic es un dels objectius en el quals venim 

treballant des de la nostra fundació en 2016, en aquest sentit nosaltres 
entenem que tant el servei de transport com la infraestructura son elements 

indissolubles que han d’estar en bones condicions. Dintre d’aquest marc de 
treball i tenint en compte que al Vendrell el sistema de transport escolar 
mou cada dia lectiu 4021 estudiants pel nostre municipi van proposar  

dintre del marc de la Setmana Europea de la Mobilitat sostenible i  com 
a entitat signant del Pacte Nacional per a la Mobilitat Segura i 

Sostenible 2021-2030 impulsat per la Generalitat,  una proposta per 
aconseguir que el sistema de parades de transport públic que fa servir el 

transport escolar tingues una infraestructura de parades en condicions 
donat que desprès de fer una revisió van trobar moltes deficiències.  
 

Cal evidenciar que l’Ajuntament de Vendrell no s’ha interessat pel 
tema fins al punt de no contestat, per aquest motiu els hem obert 

un expedient davant el síndic de Gregues de Catalunya per 
incompliment de l’article 21 de la llei 39/2015. EX202212684SGC 
 

Tenint en compte que l’Ajuntament de Vendrell és responsable del 
manteniment de les parades, tal com queda establer al contracte de 

servei, seguirem treballant per donar solucions al sistema de 
parades el 2023, per garantir una infraestructura en condicions per 
als 402 alumnes que el fan servir cada dia. 

 
 
                                                           
1
 Dades facilitades per l’ajuntament de Vendrell expedients 2022050596AJNV  denunciat a la GAIP a 

traves de l’expedient  2022090644GAIP per incompliment de llei de Transparència  i resolt a favor de 
la nostra entitat. 

file:///F:/Revisar%20i%20treballar/Informe%20anual/Setmana%20Europea%20de%20la%20Mobilitat
https://transit.gencat.cat/ca/seguretat_viaria/planificacio-seguretat-viaria/pacte-mobilitat-segura-sostenible/
https://transit.gencat.cat/ca/seguretat_viaria/planificacio-seguretat-viaria/pacte-mobilitat-segura-sostenible/
https://www.sindic.cat/ca/page.asp?id=1
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Propostes als pressupostos participatius 2022 

 
Dintre del parc de participació de la nostra entitat, van presentar dues 

propostes per la partida de 200.000 euros pels pressupostos participatius, 
les nostres propostes van ser.  
 

Proposta de millora del sistema de drenatge de l’aparcament de 
Puig i Pèlag. 

 
EX2022050589AJNV 
 

Dintre del parc de participació de la nostra entitat, van presentar dues 
propostes per la partida de 200.000 euros pels pressupostos participatius, 

les nostres propostes van ser.  
 
Proposta de millora del sistema de drenatge de l’aparcament de 

Puig i Pèlag. 
EX2022050589AJNV 

 
L’aparcament públic del Puig i el Pèlag està construït sobre una plataforma 
elevada sobre la resta dels carrers que l’envolten això suposa que cada 

vegada que plou, l’aigua que s’acumula a la infraestructura cau pels 
sistemes de drenatge capa els carres que l’envolten. Des de la nostra 

entitat porten des de 2019 demanant solucions per aquest problema i 
davant de la manca de solucions de l’ajuntament, van decidir presentar una 
proposta als pressupostos participatius donat que la partida econòmica per 

tirar-lo endavant segon ens van quantificar des de l’ajuntament era de 
8.000 € 

 
Proposta el Vendrell Ciutat del futur -City Trees (Arbres de Ciutat) 

EX2022050590AJNV 
 
Aquesta proposta es va presentar com una fórmula per reduir la 

contaminació de CO₂ de l’atmosfera de la nostra ciutat per lluitar contra 
l’efecte hivernacle. Per fer-ho van plantejar la instal·lació dels denominats 

City Tree són arbres de molsa creats a Alemanya, i tenen la capacitat 
d'absorbir 240 tones de C02 a l’any. aquests elements es poden col·locar a 
les rotondes, o zones de pas de vehicles, per anar capturant els gasos 

d’efecte hivernacle. 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

https://www.argonconsultores.com/city-trees/
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Mocions presentades als plens a traves dels grups polítics al ple. 

 
Proposta de resolució  per la millora de la carretera del  fondo de 

l’escaldat i el camí de la costa roja 
 
EX2022080637M 

 
Dintre del marc de treball de la millora de la xarxa secundària de carreteres 

de la nostra comarca, van estar revisant la situació de connectivitat de la 
carretera del Fons de l’Escaldat que uneix les urbanitzacions de Mas Borràs i 
Mas Astor amb la N340 i que connecta amb el municipi a través del camí de 

la Costa Roja. Després de demanar informació publica sobre la titularitat del 
Fons de l'Escaldat i van treballar amb les entitats representants de les 

urbanitzacions de Mas Borràs i Mas Astor per consensuar un text per 
presentar al ple municipal al setembre dintre del marc d’accions de la 
Setmana Europea de la Mobilitat Sostenible i Segura. Aquesta proposta va 

arribar al ple de la mà dels grups Podem Vendrell, Primàries i Som 
Poble –ERC sent aprovada per unanimitat. 

 
Des de la nostra entitat i de comú acord amb les entitats ponents van 
presentar una esmena al pressupost municipal perquè es tirés endavant el 

projecte de millora de la carretera. A través del grup Podem Vendrell dintre 
d’un acord amb el Govern local es va aprovar la seva millora.   

 
Hem d’estar vigilants el 2023 per tal de garantir que es tiri endavant 
la seva millora per part de l’ajuntament. 

 
EX2022110676M 

 
Dintre del marc de la millora dels serveis ferroviaris l'octubre de 2021 van 

signar un conveni de col·laboració amb la plataforma de Mercaderies per 
l’Interior que defensa que es tregui la circulació de trens de mercaderies de 
la línia de costa i interior que ara per ara tenen unes circulacions d'11808 

trens dels quals 1488 són de mercaderies perilloses, aquesta situació es pot 
veure exponencialment augmentada per la construcció del corredor 

mediterrani que suposarà el pas de més trens d’una llargària de 750 
metres. 
 

La proposta que van presentar al ple del mes de novembre plantejava 
solucions provisionals per les mercaderies fent-les passar per l’eix de la 

llarga distància, presentada pels grups Podem Vendrell, Som Poble – ERC i 
Primàries, va ser aprovada per unanimitat. Treballem en la presentació 
d’actes a altres municipis i per consolidar un espai de treball conjunt pels 

serveis ferroviaris i que es treguin les mercaderies de la línia actual. 
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Propostes presentades al Consell Comarcal del Baix Penedès 

 
Un dels objectius marcats en aquesta legislatura, és entrar de ple en la 

gestió del Consell Comarcal del Baix Penedès i tractar de treballar per veure 
que se’n fa dels nostres diners a la vegada que es participa presentant 
projectes i propostes, en aquest àmbit durant 2022 hem presentat 4 

propostes emmarcades en la participació ciutadana, els residus i la 
mobilitat.  

 
Proposta per demanar la modificació del Reglament Orgànic 
Comarcal 

 
EX2022030564CCBP 

 
La participació al Consell Comarcal per part de la ciutadania és totalment 
nul·la amb tots els efectes, tot i tenir un pressupost que per posar un 

exemple el 2023 serà de 23 milions d’euros, des de la nostra entitat ha 
sigut un objectiu d’aquest mandat tractar d’incidir en com es gasten els 

diners públics que reben, també creiem molt important que la ciutadania 
pugui preguntar i participar activament al Consell i per aquest motiu per tal 
d’obrir els plens a la gent va presentar una proposta al Consell Comarcal del 

Baix Penedès a través d'instància per demanar que la ciutadania podes 
traslladar dubtes als plens del Consell.  

 
La resposta per part de l’equip de Govern va ser que no estaven per la labor 
de fer possibles que la ciutadania fes les preguntes als plens, tot i que ens 

va quedar oberta la porta a tirar endavant una iniciativa a través dels grups 
del Consell presentant-la al ple. 

 
És molt important que la ciutadania tingui la capacitat de participar 

activament als òrgans de decisió i en aquest sentit, entenem que el Consell 
Comarcal ja és un òrgan que té representants del poble no designats pels 
ciutadans de forma directa, aquest és un greuge molt important que caldria 

modificar. D’altra banda, hem de treballar una proposta per portar-la al ple 
del Consell Comarcal a través d’algun grup polític per garantir que la veu de 

la gent sigui escoltada als plens del Consell Comarcal. Cal aprofundir a la 
democratització de les institucions  que son de tots. 
 

Propostes en la millora mediambiental en matèria de recollida de 
residus punxants i augment i millora de la infraestructura de 

recollida d’oli domèstic  
EX2022050591CCBP i EX2022050592CCBP 
Una de les qüestions importants sobre les quals treballem des de la nostra 

entitat, està relacionada amb el medi ambient. És un objectiu molt 
important per la nostra entitat treballar per impulsar mesures emmarcades 

en les 3 eres Redueix, Reutilitza i Recicla en aquest àmbit a més de tirar 
endavant propostes hem fet campanyes com la de recollida d’oli domèstic a 
les xarxes socials.  
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   Cartells i tríptics informatius fets per la campanya 
 

Enllaç de la campanya de vídeo  
https://youtu.be/gTUjApz0j0I  
 

D’altra banda, i per tal de tenir coneixements sobre la matèria i aplicar-los, 
participen en activitats impulsades per l’Agència Catalana de Residus, 

ECODES, Fòrum Ambiental. Aquesta participació ens ha permès obtenir els 
coneixements necessaris per presentar propostes al Consell Comarcal com a 
ens responsable de la gestió de residus a través de l’empresa 

publicoprivada de recollida de residus ECOBP per la recollida de residus 
punxants a través de l’expedient EX2022050591CCBP. 

 
Sobre la recollida de residus punxants cal deixar palès que aquest residu és 

molt perillós que és barrella amb la resta de residus moltes vegades 
generant molts problemes als punts de selecció de residus. Tenint en 
compte que a la província de Tarragona de les 39 deixalleries tan sols en 2 

es fa recollida, van impulsar la proposta per tenir un espai a la deixalleria 
per tal de poder recollir-los. Des del Consell Comarcal del Baix Penedès 

ens van dir que es tindria en compte al pròxim contracte de 
recollida de residus ficar aquesta infraestructura a la deixalleria. 
 

Sobre l’expedient EX2022050592CCBP cal dir que aquesta no és més que 
la proposta d’ampliació de la infraestructura de recollida d’oli domèstic del 

municipi donat que aquesta demanda es va obrir el 2019 a través de 
l’expedient número 20191100224 i davant la passivitat de les 
administracions va derivar el 2021 a l’expedient 2021040404CCBPANX1 

i 2021040404AJNV que impulsava la millora d’aquesta infraestructura. A 
una reunió amb la regidoria de Residus el maig de 2021 van traslladar la 

necessitat de millorar-lo i després de moltes pressions van aconseguir el 
setembre de 2021 el canvi de contenidors. 
 

https://youtu.be/gTUjApz0j0I
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El 2022 van acordar obrir expedient per millorar la infraestructura davant la 

ciutadania demanant una ampliació del servei de recollida amb més 
contenidors, a través de l’expedient EX2022050592CCBP fet que es va 

concretar positivament per part del Consell Comarcal i de l’ajuntament. Tot 
i que encara estem esperant que es tiri endavant l'ampliació i per 
aquest motiu treballarem el 2023 perquè es faci. 

 
 

 
Van aconseguir que es tirés endavant la nostra proposta i es van 
canviar els contenidors el 2021 per elements nous. Des de la nostra 

entitat seguim treballant per l’ampliació de la infraestructura en 
2023. 
 

 

 

 

 

 

 

 
               
 

 
 

 
 
 

 
 

Proposta per millorar el servei de transport públic entre els 
diferents municipis de la comarca l’hospital comarcal. 
EX2022070616CCBP 

 
La millora de la connectivitat a traves del transport públics als punts 

neuràlgics de la nostra comarca amb els municipis, és una fita molt 
important per garantir l’accessibilitat i connectivitat amb els espais d’interès 
general amb les poblacions de la nostra comarca,  en aquest àmbit es 

aclaridor les dades d’usuaris provinents de les diferents comarques que 
xifren en l’any 2021 en 146.332 i 2022 en 157.4792. 

 

                                                           
2
 Dades facilitades pel departament de Salut de la Generalitat expedient 2023010707GE. Les dades de 

2022 son provisionals  

Contenidor de la nova 

infraestructura 
Contenidors antics 
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No obstant va ser fruit d’una reunió de la nostra entitat amb el comitè de 

treballadores i treballadors de l’hospital comarcal, quan  va sorgir la 
demanda dels professionals de millorar la connectivitat de l’hospital amb els 

municipis de la comarca. Per aquest motiu van obrir un expedient 
demanant al Consell Comarcal del Baix Penedès que es creés una 
comissió interterritorial on estiguessin tots els municipis de la 

comarca, per treballar millores i fer sinergies amb el transport 
públic existent. El Consell Comarcal del Baix Penedès es va declarar 

incompetent per tirar endavant la nostra proposta i el Consell d’Alcaldes, va 
remetre la nostra proposta a la Taula de la Mobilitat del Penedès.    
Vista la manca de competències del Consell Comarcal i els seus 

òrgans, i vist que la Taula de Mobilitat del Penedès no té calendari 
de reunions, des de la nostra entitat van decidir treballar en una 

proposta amb els actors que donen servei a la comarca i la 
Generalitat. 
 

Propostes al Ministeri de Transports Mobilitat i Agenda Urbana 
(MITMA) 

 
La necessitat de comunicar amb l’administració de forma directa les 
demandes ha estat una constant des de la nostra fundació, donat que ha 

obert un canal de comunicació directe amb les administracions que ens ha 
permès valorar la resposta i implementar solucions als espais de decisió. En 

l’àmbit relacionat amb el MITMA, des de la nostra entitat durant aquest any 
2022 hem presentat dues propostes a través dels expedients 
EX2022020544UCPTANX1 i EX2022070614UCPTANX1. 

 
 

 
 

 
 
Demanda de solucions als sorolls del carrer Pardal de Torreblanca 

provocats per la N340 
 

EX2022020544UCPTANX1 
 
La situació de contaminació acústica del barri de Torreblanca de Vendrell, és 

un expedient que està obert per part de la nostra entitat des de 2016 quan 
van portar al ple una moció a través dels grups per demandar sonometries 

a Torreblanca, aquestes sonometries van donar positiu al carrer Pardal del 
barri de Torreblanca, això va suposar que obríssim una reclamació davant el 
MITMA perquè es tiressin endavant mesures contra el soroll. Des de les 

primeres sonometries que es van fer el desembre de 2016, hem hagut de 
fer a demanda del MITMA dues sonometries més que gràcies a l’oficina 

d’Informació Ambiental de la Generalitat, s’han pogut tirar endavant. 
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El fet és que tot i haver traslladat les últimes dades sono mètriques al 

MITMA, ens trobem davant d’una situació que no s’acaba d’arreglar, donat 
que el MITMA no concreta una solució. D’altra banda, i en paral·lel hem 

obert expedient 2020120373DP denunciant la situació de manca de 
solució davant el Defensor del Poble per les respostes rebudes pel MITMA i 
com a resultat, ens consta que l’oficina del Defensor del Poble ha requerit 

solució davant aquesta situació que és generalitzada a tot el país per la 
manca dels Mapes estratègics de soroll i els plans d’acció contra el soroll 

impedeix que es prenguin mesures.  
 
Des de la nostra entitat seguim treballant per solucionar aquest 

problema de soroll tractant que els estudis dels Mapes de 
Estratègics i els plans d’acció contra el soroll que recentment s’han 

aprovat tirar endavant, tinguin en compte solucions pel barri de 
Torreblanca. D’altra banda, treballem amb la regidoria d’urbanisme 
de Vendrell per tal de trobar alternatives dintre de l’àmbit local per 

solucionar el problema de soroll. 
 

Demanda de solucions per mitigar el soroll provocat per les bandes 
sonores instal·lades a l’AP7 
 

La nostra entitat inicialment  va ser requerida per veïns dels barris del  
Tancat i Mas d’en Gual perquè la instal·lació de bandes sonores als carrils 

de l’AP7 per reduir l’alta sinistralitat a la infraestructura va generar un 
problema de contaminació acústica  als habitatges  llindants a l’autopista. 
Davant aquesta situació la nostra entitat va obrir un expedient davant el 

MITMA per demanar explicacions sobre aquesta instal·lació, i va obrir 
l’expedient EX2022070614UCPTANX1 demanant informació publica sobre 

les bandes sonores.  
 

En altre ordre de treball, tenint en compte que el MITMA podria trigar molt 
de temps en contestar i fer accions concretes i sabent que la solució 
passava per trobar solucions amb el Govern central, van enviar un 

expedient a la senadora Laura Castel Font del grup d’Esquerra Republicana 
demanant-li que fes una bateria de  preguntes sobre la qüestió al Senat 

com a cambra territorial on es dirimeixen aquest tipus de problemes.  
 
D’altra banda van estar tractant amb les entitats de Vendrell AVV Mas 

Borràs, AVV Mas Astor i veïns del Masos i amb l’AVV Casa Roja de 
Banyeres del Penedès per tractar de tirar en davant accions 

consensuades per denunciar la situació davant el Defensor del Poble i van 
denunciar-ho a l’octubre a traves de l’expedient 2022100642DP. D’altra 
banda vista la resposta de la Ministra al Senat sobre la instal·lació de les  

bandes sonores. 
Vídeo de la interpel·lació de la Senadora Laura Castel Font del Grup d’ERC al 

Senat a la Ministra de Transportes, Movilidad y Agenda Urbana Raquel 
Sánchez Jiménez  sobre les bandes sonores a l’AP7 
 

https://www.mitma.gob.es/el-ministerio/sala-de-prensa/noticias/jue-27102022-1705
https://www.senado.es/web/composicionorganizacion/senadores/composicionsenado/fichasenador/preguntasescritas/index.html?id1=17369&legis=14&id2=684&id3=pre
https://www.mitma.es/el-ministerio/biografia-de-altos-cargos/raquel-sanchez-jimenez
https://www.mitma.es/el-ministerio/biografia-de-altos-cargos/raquel-sanchez-jimenez
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Tancar un acord amb la senadora Laura Castel perquè ens presentes un text 

consensuat amb les entitats que es va concretar a l’expedient 
EX2022090649SENADO i tancat per la senadora a través del text amb 

registre d’entrada 156.324 on demanaven una sèrie d’accions per 
mitigar els problemes de soroll provocats per les bandes sonores.  
 

Tot el seguit d’accions de comú acord entre la societat civil i els 
representants de la ciutadania al Senat, van portar a recular al 

MITMA i durant la segona setmana de desembre de 2022 es van fer 
els treballs de retirada de les bandes sonores dels carrils centrals de 
l’AP7 en els 51 quilòmetres d’autopista.  

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

Treballs de retirada de les bandes sonores al desembre 2022 

 
Queden oberts els treballs per 2023 del fet que el MITMA inclogui 
als Mapes estratègics de soroll i els plans d’acció contra el soroll 

totes les zones que van constatar que tenen queixes per 
contaminació acústica per la infraestructura. 

Cliqueu la imatge per veure el vídeo  

Senadora d’ERC Laura Castel Fort 

https://youtu.be/OuIoJ1483us
https://www.mitma.gob.es/el-ministerio/sala-de-prensa/noticias/jue-27102022-1705


 
 

Informe d’activitat anual 2022 

de la Federació Xarxa Vendrellenca  
        
 

   Página 35 de 55 

“Construïm masses murs i no suficients ponts”                       
Isaac Newton físic angles 1642-1727” 

Federació  

Xarxa Vendrellenca 

Propostes a la Diputació de Tarragona  

 
Vist que algunes de les qüestions que es dirimeixen al nostre municipi, 

passen per la Diputació de Tarragona, des de la nostra entitat hem obert un 
canal de comunicació directe amb aquest organisme per presentar 
propostes concretes per la millora de la nostra comarca. En aquest àmbit 

durant 2022 hem presentat dues propostes concretes per millorar la 
connectivitat de la nostra vila a través dels expedients EX2022020543DPT 

i EX2022080637DPT.  
 
Proposta de millora de connexió del carril bici amb Torreblanca 
 

EX2022020543DPT 
Davant el projecte construcció del carril bici impulsat per la Diputació de 

Tarragona que uneix el nucli urbà de Vendrell amb Sant Vicenç de Calders 
poble per la TP2044 és un projecte molt positiu per l’ampliació de la xarxa 

de sendes cilclables de la nostra vila que des de la nostra entitat celebrem 
perquè considerem estratègic i prioritari la construcció d’aquests elements 
per unir de forma segura i segregada els nuclis poblats del municipi de 

Vendrell. És per aquest motiu que dintre del marc del foment d’aquestes 
sendes, i tenint en compte que la nostra entitat va subscriure el Pacte per 

la Mobilitat Sostenible i Segura que impulsa la Generalitat, des de la 
nostra entitat van presentar una proposta a la Diputació per fer una 
connexió entre el barri de Torreblanca amb aquest carril bici a través del 

camí T4259 perquè considerem fonamental crear una senda ciclable 
senyalitzada que tanqui el cercle entre Vendrell, Sant Vicenç de calders i 

Torreblanca. Aquesta proposta estava complementada per l’expedient 
2020100363AJNV que es va presentar a l’Ajuntament de Vendrell en data 
en juny de 2020 per impulsar la connectivitat entre Torreblanca i el Vendrell 

a través de l’allargament de la Via Augusta, donat que fer generaria una 
connexió a través de l’eix de camins de mar i muntanya que queda regulat 

al pas inferior del pk 1189 de la N340 i que ara per ara és de titularitat 
privada.  
 La resposta de la Diputació de Tarragona a la nostra proposta va ser que 

no es faria absolutament res de res en aquest àmbit perquè es considerava 
que el camí T4259 no estava dintre dels camins amb prioritat d’inversions 

per part de la Diputació i se’ns instava a demanar-lo a l’Ajuntament de 
Vendrell. 

https://www.dipta.cat/
https://www.dipta.cat/
https://transit.gencat.cat/ca/seguretat_viaria/planificacio-seguretat-viaria/pacte-mobilitat-segura-sostenible/
https://transit.gencat.cat/ca/seguretat_viaria/planificacio-seguretat-viaria/pacte-mobilitat-segura-sostenible/
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Des de la nostra entitat considerem prioritari i necessari la 
intervenció en aquest eix per a poder crear una xarxa de sendes 

ciclables segures i útils per unir els camins de la comarca i per 
aquest motiu seguirem treballant en el seu impuls.  
 

Millora del camí de la Costa Roja  
 

EX2022080637DPT 
 

La presentació de l’expedient 2022080637M com a proposta de resolució 
al ple de Vendrell el setembre de 2022 a través dels grups Podem 
Vendrell, Primàries i la coalició Som Poble – ERC, demanava a més de 

la proposta de millora del camí del Fondo del Escaldat, la proposta de 
millora del Camí de la costa Roja, que és un eix transversal que uneix per 

l’interior la nostra comarca amb Roda de Barà. Aquesta proposta s’havia 
d’adreçar a la Diputació de Tarragona, donat que aquest eix va passar a 
formar part del pla zonal 2020-2035 de la diputació, i per tant havia de ser 

aquest ens el que treballes en la millora de l’eix. Per aquest motiu una 
vegada aprovada al ple de Vendrell l’expedient 2022080637M des de la 

Federació i de comú acord amb les entitats impulsores de la moció van 
presentar l’expedient a la Diputació de Tarragona.  
 

Des de la nostra entitat es treballa a crear un front comú entre 
diverses entitats veïnals amb les quals temin tancats acords de 

col·laboració per tal de presentar una proposta de millora 
generalitzada, consensuada pel teixit associatiu i tancada amb la 
Diputació de Tarragona. 

https://www.dipta.cat/
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Propostes a la Generalitat  
 

Les propostes que s’emmarquen en aquest capítol, està dintre d’aquestes 
propostes que es van enviar des de la nostra entitat a ens dependents de la 
Generalitat. En aquest sentit, la federació ha obert expedients per 

Rodalies, l’Agència Catalana de Residus, l’Agència Catalana de 
l’Aigua i el Parlament de Catalunya a través dels expedients número:  

 

Expedient  Explicació  

EX2022050584GE 

Proposta  de Resolució per millorar 

l’accessibilitat a l’hospital del Vendrell 

pel Parlament de Catalunya 

EX2022050585GE 

Proposta de resolució per la millora dels 

serveis ferroviaris del Baix Penedès amb 

l’augment de les freqüències de la línia 

R4 de Rodalies pel Parlament de 

Catalunya 

EX2022060600GE 
Proposta de millora dels accessos de 

l’estació de Rodalies del nucli urbà de 

Vendrell 

EX2022060601ACR 

Proposta a l’Agencia Catalana de 

Residus per que es faci la recollida de 

residus punxants als centres d’atenció 

primària 

EX2022080640ACA 
Proposta per demanar la reparació de la 

riera de Mas Borràs 

EX2022110671RDGE 

Demanda d’instal·lació de bancs a 

l’estació del nucli urbà del Vendrell i 

informació sobre obres dels porxos 

 
 

 
 

 
 

 

Propostes de resolució EX2022050584GE i EX2022050585GE  
 
EX2022050584GE 

 
La connectivitat per carretera amb l’hospital comarcal del Vendrell és una 

de les qüestions que des de la nostra entitat fa anys que demana que es 
solucioni donat que per poder arribar, s’ha de fer a través d’un nus viaria 
que porta a haver de fer una o dues rotondes, aquest fer és un problema 

pels particulars a la vegada que ho és per les ambulàncies tal com es 
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desprèn de les dades tècniques del Manual de tècniques per unitats 

suport vital bàsic, que estableix al capítol de Repercussions del 
transport sanitari al pacient que diu: 

 
Les acceleracions que es produeixen al arrancar o canviar de marxa podem 
repercutir al pacient produint.  

 
• Hipertensió arterial  

• Disminució de la pressió venosa central  

• Disminució de la pressió intracraneal  

• Taquicàrdia reflexa  

• Pèrdua de consciencia en pacients hipertensos  

• Els pacients hipovolémicos i cardiòpates son especialment sensibles a les 

acceleracions.  

 

Les desacceleracions brusques poden provocar.  

 

Hipertensió arterial  

Augment de la pressió venosa central  

Bradicardia reflexa  

Augment de la pressió intracraneal (en pacients amb traumatismes cranioencefàlics 

poden augmentar les lesions) 

 

Des de la nostra entitat el grup Podem Vendrell ens va presentar la 
proposta al mandat anterior a l’Ajuntament de Vendrell a través de 

l’expedient 2019020153M i durant aquest mandat al Consell Comarcal del 
Baix Penedès l’expedient 2019120239M ens el va presentar el grup d’ERC.  
 

En totes dues ocasions van aconseguir el suport per unanimitat dels grups i 
vist que aquest tema havia fet el cicle concret a tots els espais de 

representativitat de la comarca, van obrir el procés de presentar-ho al 
Parlament de Catalunya a la comissió de Territori. Per aquest motiu a través 
del grup En Comú Podem el diputat Marc Parés Franzi ho tenim presentat 

per aconseguir la millora d’aquests accessos. 
 

Aquesta proposta va ser aprovada per unanimitat a la comissió de 
Territori del parlament del 18 de gener de 2023. Cal estar vigilants 
perquè es tiri endavant. 

 
EX2022050585GE 

 
La situació geogràfica de la comarca del Baix Penedès en vers la mobilitat, 
suposa la necessitat de tenir uns bons serveis de transport públic donat que 

són la ròtula entre dues grans àrees metropolitanes i requerim uns serveis 
de transport públic adequat per garantir la connectivitat de la ciutadania 

amb totes dues àrees. Per aportar algunes dades significatives que puguin 
fer entendre la situació de necessitat de millora del transport les dades 
actualitzades usuaris de transport de línies Rodalies i línies regionals es 

https://www.parlament.cat/web/composicio/grups-parlamentaris/composicio-actual/index.html?p_codi=37&p_mesa=S&p_ordre=GRUP_PARLAMENTARI&p_tipus=COMPOSICIO
https://www.parlament.cat/web/composicio/diputats-fitxa/index.html?p_codi=2171
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poden veure en aquest quadre dels anys 2020 i 2021 en milers                

*3 
Línia Destinació  2020 2021 

R2 ST. V. CALDERS/MACANET_M. 21.587,7 24.070,5 

R4 ST. V. CALDERS/MANRESA 21.084,3 25.872,8 

R13-

14 

Barcelona-E.de França - Lérida - 

Zaragoza Delicias 323,1 450,2 

R15 Barcelona-E.de França - Mora - Riba-roja 921,8 1.190,8 

R16 Barcelona-E.de França - Tortosa 898,9 1.196,9 

R17 Barcelona-E.de França - Port Aventura 81,2 231,8 

RT2 RT2 L'Arboç-Port Aventura 49,1 69,2 

D’aquestes dades cal destacar els usuaris potencials del transport de 
Rodalies que cursen estudis superiors a algunes de les universitats de 

Barcelona i Tarragona en termes globals  ascendeix a 11424, dels quals 
733 van a universitats ubicades en Barcelona i 402 van a universitats 
ubicades en Tarragona.   
 
Des de la nostra entitat no tenim dades generals d’altres tipus d’usuaris, 

però considerem que pot haver una quantitat important de gent que va a 
Barcelona i Tarragona que ara haurà augmentat exponencialment amb la 
gratuïtat del transport de Rodalies. 

 
Des de la nostra entitat hem apostat per un servei de transport públic 

eficient i sostenible i sense cap mena de dubte el transport ferroviari és una 
eina fonamental que cal millorar amb més serveis i més connectivitat.   
 

Davant d’aquest fet i estudiant les propostes existents en matèria com som 
l’allargament de la RT2 o la R8 fins a Vilafranca del Penedès per la línia 

d’interior i el pas de la R17 per la línia de costa, hem apostat per la 
sinergia dels serveis com a mesura de curt termini a través d’aquest 
expedient de proposta a la comissió de Territori del Parlament a través del 

grup En Comú Podem representat pel diputat Marc Parés Franzi.  
 

 
D’altra banda, hem afegit la necessitat de millorar els accessos a l’estació 
del nucli urbà de Vendrell, afegint a la Proposta de Resolució la demanda 

que l’entitat veïnal AVV Puig i Pèlag ens va traslladar dintre del marc del 
conveni de col·laboració entre entitats que tenim subscrit que té per 

objectiu obrir una entrada a l’estació de Rodalies del nucli urbà de Vendrell 
per la part de l’aparcament del Puig, que compta amb 300 places 
d’aparcament i que van recollir a l’expedient número EX2022060600GE i 

que van traslladar a Rodalies al mes de juny. 

                                                           
3
 Quadre de dades facilitat pel departament de Territori a traves de l’expedient numero 

2023010710RDGE 
4
 Dades facilitades per les universitats de Barcelona, Autònoma, Pompeu Fabra, Politècnica i Rovira i 

Virgili  

https://www.parlament.cat/web/composicio/grups-parlamentaris/composicio-actual/index.html?p_codi=37&p_mesa=S&p_ordre=GRUP_PARLAMENTARI&p_tipus=COMPOSICIO
https://www.parlament.cat/web/composicio/diputats-fitxa/index.html?p_codi=2171


 
 

Informe d’activitat anual 2022 

de la Federació Xarxa Vendrellenca  
        
 

   Página 40 de 55 

“Construïm masses murs i no suficients ponts”                       
Isaac Newton físic angles 1642-1727” 

Federació  

Xarxa Vendrellenca 

 

Des de la nostra entitat cal posar de manifest que la millora dels serveis 
ferroviaris a través de la sinergia amb els serveis existents és una aposta 

sòlida i definida per millorar els serveis, però que això no significà que 
estem d’acord amb l’objectiu de fons que no és un altre que aconseguir més 
serveis per la R4 i millores als serveis per la línia de costa a la vegada que 

fem millores a la infraestructura de Sant Vicenç de Calders com a l’estació 
de tren més important de la Vegueria Penedès. D’altra banda, estem 

plenament d’acord amb la proposta d'obertura de l’estació pel barri del Puig, 
perquè temin clar que això és una aposta pel Vendrell del futur, i per aquest 
motiu treballarem dintre del marc del conveni de col·laboració perquè això 

es tiri endavant. Aquesta proposta de resolució va ser aprovada a la 
comissió de Territori del Parlament de Catalunya. Estarem vigilants 

per aconseguir que es tiri endavant 
 
Proposta per obrir un accés de l’estació de Rodalies per el Barri del 

Puig i el Pèlag  
 

EX2022060600GE 
 
Dintre del marc de treball del conveni de col·laboració existent entre la 

nostra entitat i l’associació veïnes i veïns del Puig i el Pèlag, van estar 
escoltant propostes de millora d’aquesta entitat en les converses que vam 

mantenir i vam acordar presentar una proposta a Rodalies perquè s’obrís 
una entrada a l’estació Rodalies del nucli urbà de Vendrell per la part del 
seu barri, donat que fer-lo donaria funcionalitat als usuaris de l’aparcament 

del Puig i obriria al barri aquesta infraestructura cabdal. Des de Rodalies ens 
van contestar sobre aquesta proposta:  

 
 Que en l’actualitat no estava previst obrir un altre accés a l’estació 

de Vendrell encara que van recollir i valorar la nostra proposta.  

 

 Que es treballava en un nou edicle per l’avinguda Jaume Carner i 

que estava previst ampliar les marquesines.   

 

Des de la nostra entitat entenem que és prioritari pel model ciutat obri una 
entrada a l’estació de Rodalies del nucli urbà de Vendrell pel costat del Puig 

i per aquest motiu recolzem la proposta a la qual hem posat el primer 
granet de sorra amb aquesta demanda davant l’ens amb capacitat d’incidir 
de forma directa en la seva resolució. 

 
D’altra banda estem satisfets que les nostres demandes d’ampliació de 

marquesines de l’estació demanda que portem reclamant des de 2016 5 i 
van concretar que es faria a la reunió del dia 04 de Juny de 2022 6 amb 
representants de Renfe Operadora, ADIF i Rodalies ens confirmin en 

aquesta resposta que es tirin en davant. 

                                                           
5
 Expedient de la Federació  2022040570GE de recull de demandes a Rodalies i Renfe 

6
 Expedient 2022040570GE dades de l’acta de la reunió XV062022 
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Des de la nostra entitat i de comú acord amb l’Associació de veïnes i 
veïns del Puig i el Pèlag treballarem els pròxims anys en aconseguir 

aquesta obertura que respon a un nou model de ciutat en el qual 
criem que és capa on ha d’anar el Vendrell del segle XXI. 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
Cliqueu la imatge per veure el vídeo dels expedients numero 

EX2022050584GE  i EX2022050585GE 

 
Proposta a la Agencia Catalana de Residus per la recollida de 
residus punxants als Centres d’Atenció Primària (CAP)   

 
EX2022060601ACR 
 

Dintre del marc de treball d’implementació de mesures per reduir els 
residus, des de la nostra entitat van presentar una proposta a l'Agència 

Catalana de Residus per tractar de facilitar la recollida de residus punxants 
a través de la implementació d’espais de recollida als Centres d’Atenció 
Primària donat que creiem que aquesta seria una bona fórmula per reduir 

les tones d’aquest residu que acaben al contenidor gris sent un problema 
greu de salubritat per tothom.  

 
Des de l’Agència Catalana de Residus ens van contestar en aquest àmbit tan 

sols és possible dipositar als CAP els residus punxats emmarcats dintre del 
programa PIX impulsat pel departament de Salut (Programa 
d'intercanvi de xeringues a Catalunya) que té per objecte segon diu l’espai 

web de la Generalitat.  
 

L'objectiu principal del Programa és prevenir les infeccions pel VIH (virus de 
la immunodeficiència humana), pel VHB (virus de l'hepatitis ) i pel VHC 
(virus de l'hepatitis C) associades als hàbits de consum injectat entre els 

usuaris de drogues. 
 

https://youtu.be/qDriXiB4ckk
https://drogues.gencat.cat/ca/professionals/reduccio_de_danys/programes/programa_d_intercanvi_de_xeringues_pix/
https://drogues.gencat.cat/ca/professionals/reduccio_de_danys/programes/programa_d_intercanvi_de_xeringues_pix/
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D’altra banda, van assenyalar que calia tenir en compte l’article 42 del 

decret legislatiu 1/2009 de 21 de juliol pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei reguladora dels residus Competències i funcions dels municipis que 

regula que les ‘Competències i funcions dels municipis’. 
 
Va ser una proposta inspirada en la necessitat d’implementar solucions per 

les persones que no podem anar fins a la deixalleria per eliminar el residu 
punxant, però cal dir que no van ser capaços d'aconseguir que es tirés 

endavant. Seguirem estudiant solucions per aquest residu des de 
l’àrea de Media Ambient de la Federació  

 
Proposta de neteja de la riera de Mas Borràs a l’Agencia Catalan de 

l’Aigua 
 

EX2022080640ACA 
De les reunions amb els membres de l’associació de veïnes i veïns de Mas 
Borràs per tirar endavant el conveni de col·laboració entre totes dues 

entitats, des de Mas Borràs ens van parlar de la necessitat de fer una neteja 
de la riera que passa per la urbanització i de la qual és competència de la 

seva neteja l’ACA. Davant l’alarmant situació de manca de neteja des de la 
nostra entitat i de comú acord amb ells van enviar una sol·licitud a l’ACA a 

través d’aquest expedient on demanaven la seva neteja i també 
preguntaven si una urbanització no revertida podia accedir als fons públics 
per netejar la riera. 

 
Tot i veure que la resolució ACC/3637/2022, en el qual s’estableix els 

espais que rebran diners públics per la neteja de rieres deixa fora la neteja 
de la riera de Mas Borràs des de la nostra entitat, vist que no s’havia donat 
resposta explicita, es va obrir l’expedient de denúncia número 

202212690SGC davant el síndic de greuges de Catalunya que està 
pendent de resposta. 

 
D’altra banda, s’ha obert l’expedient número 2023010721AJNV el qual té 
per objecte demanar a l’Ajuntament de Vendrell que faci una neteja a 

aquesta riera donat que tot i no ser una zona revertida a l’ajuntament, és 
una zona on viuen contribuents del municipi i segons l’ACA és la seva 

responsabilitat.  
 
Des de la nostra entitat i de comú acord amb l’AVV Mas Borràs 

esperem que es tirin endavant els treballs necessaris per netejar la 
riera, donat que pot ser un problema pel veïnatge de la zona la 

manca de manteniment. 

https://dibaaps.diba.cat/vnis/temp/CIDO_dogc_2009_07_20090728_09198111.pdf
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Demanda de més bancs a l’andana direcció Sant Vicenç de Calders 
de l’estació de Rodalies  del nucli urbà de Vendrell 

 
EX2022110671RDGE 
 

Dintre del marc de demanda de millora de la infraestructura de l’estació de 
Rodalies del nucli urbà van detectar que a la banda de l’andana de l’estació 

direcció Sant Vicenç de Calders i ha una manca de bancs per esperar els 
trens. Per aquest motiu van obrir un expedient demanant més bancs com 

Elements de confort per l’estació.                                                                                                                                  

Estem a l’espera de rebre una resposta al respecte,  donat que tot i  
saber que hi ha un compromís amb nosaltres d’ampliar els porxos, 

des de la nostra entitat volem que aquest bancs estiguin ja 
implementats com a mesura de confort. 
 
 
 

Torrent del Mas Borràs  

Foto de l’andana des de l’últim 

banc a la direcció Sant Vicenç de 

Calders 
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Propostes al Senat i preguntes  

 
Molts dels problemes que tenim a la comarca, passen de manera inexorable 

per demanar solucions amb l’Estat a traves dels diferents Ministeris o bé 
treballant propostes concretes davant els espais de debat estatals com pots 
ser congres dels Diputats i el Senat. En aquest àmbit cal deixar palès que 

tot i haver obert des de la nostra fundació demandes als diferents 
representants de tots el grups polítics al Congres dels Diputats i el Senat, 

tan sols hem obtingut resposta dels grups ERC que de forma majoritària ens 
ha donat veu a traves dels representants del partís Jordi Salvador Duch al 
Congres dels Diputats i Laura Castel Font al Senat. D’altra banda cal 

destacar que en una ocasió el grup Ciutadans ens va preguntar al 
Congres dels diputats7. A partir d’aquí i durant tota la legislatura el grup 

d’ERC al Senat ha fet de portaveu de les nostres demandes i reclamacions 
davant l’Estat  a traves de la Senadora territorial Laura Castel Font.  
 

Dintre d’aquest marc de treball en matèria de propostes i preguntes cal 
deixar palès que la Senadora  a traves de l’Oficina Parlamentaria  ens ha 

presentat durant aquest any 2022 els expedients.  

 
Expedient Explicació 

EX2022020546SENADO Moció per a la senyalització del camí de Ronda 

entre els municipis de Roda de Barà i el Vendrell 

EX2022020547SENADO Proposta de moció per al Senat relativa a 

solucions per a les bandes sonores de l'autopista 

AP7 

EX2022020548SENADO Pregunta sobre la situació de la Reserva Marina 

Masia Blanca en el Senado. Laura Castel 

EX2022020549SENADO Pregunta sobre millora de los accessos a 

Torreblanca en el Senado. Laura Castel  

EX2022020550SENADO Pregunta sobre els habitatges de la SAREB en el 

Baix Penedès  

EX2022070614SENADO Demanda de información sobre la instalación de 

bandas sonoras entre los Pk 217 y 218 de la AP7 

EX2022080636SENADO Preguntes sobre los protocols y las acciones 

sobre el vaixell enfonsat en la playa de Coma-

Ruga 

EX2022120687SENADO Pregunta sobre la senyalització del camino de 

Ronda en el municipi de Vendrell 

                                                           
7
 Expedient de referencia numero 2019070178R 
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EX2022120688SENADO Pregunta sobre el passo de trenes de mercaderies 

y la contaminació acústica en el eix ferroviari 

costaner e interior de la provincials de Tarragona  

 
L’expedient EX2022020546SENADO no s’han presentat pel fet que la 
senyalització del camí de Ronda és una proposta en la qual treballen des de 

l’oficina provincial de Costes i per el tant, queda clar que el Ministeri té 
intenció de tirar-lo endavant.   

 
L’expedient EX2022020547SENADO no ha sigut necessari tirar-lo endavant 
donat que el MITMA va decidir treure les bandes sonores dels 51 

quilòmetres de l’autopista AP7. 
 

Sobre les preguntes realitzades a demanda nostra l’efecte que tenen per 
nosaltres és molt important donat que amb aquesta possibilitat podem 
demanar informació a l’Estat de forma directa, traslladant la vegada a la 

cambra territorial els nostres dubtes. Cal deixar palès que des de la nostra 
entitat tenir aquesta possibilitat ens obre opcions i un espai de treball molt 

necessari per abordar les problemàtiques transversals que tenim la nostra 
comarca. En aquest espai de decisió seguirem treballant durant l’any 
2023 amb temes d’importància que afecten la ciutadania de la 

comarca amb la idea de tenir una veu que ens permeti arreglar els 
problemes de la gent. 

 
 

Conclusions d’aquest àmbit  
 

Podem concloure que aquest any 2022 ha sigut un any de molta feina en 
àmbits molt diversos i a organismes molt diferents això ho avalen les 42 

propostes presentades deixant palès que hem obert expedients a 
l’Ajuntament de Vendrell, el Consell Comarcal del Baix Penedès, la 
Diputació de Tarragona, el Ministeri de Transport Mobilitat i Agenda 

Urbana, i el Senat. Aquesta feina ens ha portat a aconseguir fites molt 
importants en matèria mediambiental, àmbit urbà, xarxa viària o 

infraestructures de transport, algunes projectades  per 2023 i 
d’altres executades durant 2022. Aquestes fites importants deixen 
oberta la porta a seguir treballant i perseverant a les nostres accions per 

aconseguir els objectius marcats. Hem de deixar clar, que cal fer un 
seguiment exhaustiu del compliment de totes elles. D’altra banda, hem de 

dir que no tot ha sigut possible i que per tant pel camí han quedat qüestions 
que arrosseguem des d'anys anteriors i d’altres del mateix exercici, però cal 
seguir treballant i buscant solucions a les qüestions no arreglades, 

repensant les estratègies de treball per trobar solucions definitives.  
 

Hem de dir que la nostra feina aquest 2022 ha obert la porta de la nostra 
federació a construir ponts amb altres entitats al Vendrell, a Banyeres del 
Penedès i la Bisbal del Penedès, a Roda de Barà i a Tarragona que 
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comencen a estructurar un espai de treball ampli i sòlid a escala provincial 

amb una taula territorial. No obstant cal treballar més i ampliar la taula amb 
més actors i que ens facin més forts.  

 
Tanquem un any 2022 ple de treball i encerts en aquest àmbit propositiu i 
obrim un 2023 fent seguiment del treball de 2022 i preparant noves 

propostes. 

 

Sol·licituds d’informació publica  
 
Caldria començar dient que l’accés a la informació pública s’emmarca dintre 

de les lleis Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la 
informació pública i bon govern pels organismes autonòmics i la Llei 
19/2013, de 9 de desembre, de transparència, accés a la informació pública 

i bon govern. Pels organismes dependents de l’Estat. Aquesta normativa 
explicada a grans traços regula l’accés a la informació pública i en permet 

que en cas favorable les administracions ens traslladin la informació 
sol·licitada en 30 dies. Cal posar de manifest que no sempre passa i en 
aquest àmbit l’Ajuntament de Vendrell i les seves empreses públiques no 

compleixen la normativa en una gran majoria de casos. Al quadre següent 
podeu veure les demandes d’informació pública fetes a les diferents 

administracions que en total sumen 59 expedients i, d'altra banda, les 
denúncies que sumen l’obertura de 14 d’expedients tots tramitats contra 
l’Ajuntament de Vendrell o les seves empreses públiques. 

 

Organisme  Quantitat  Denuncies  

Ajuntament de Vendrell 39 18 

Generalitat  12 0 

Consell Comarcal del Baix Penedès 04 0 

Diputació de Tarragona  02 0 

Altres entitats8 8 0 

Total  65 18 
 

Les demandes d’informació pública són eines fonamentals per la nostra 
entitat, que ens permeten fer un control de la gestió publica o poder tirar 

endavant propostes acorades amb dades concretes que ens permetin 
argumentar la necessitat o el projecte que plantegem, vestint de realitat 
amb dades concretes les propostes. 

 
Des de la nostra entitat cal que deixem palès que el compliment de la llei de 

transparència i bon govern és una necessitat bàsica per la societat del segle 
XXI, emmarcada amb els Objectius de Desenvolupament Sostenible que 
impulsa les Nacions Unides, per aquest motiu des de la nostra entitat hem 

d’exigir que les institucions compleixin aquesta norma que obre la porta a 
tenir un món molt millor. D’altra banda, i fent una mirada local de l’aplicació 

                                                           
8
 Demandes fetes a Universitats, Fundació Biodiversitat, ADIF, Costes, Arxiu Militar i MITMA 

https://www.gencat.cat/governacio/pub/sum/secgral/Llei192014_transparenciaQL97.pdf
https://www.gencat.cat/governacio/pub/sum/secgral/Llei192014_transparenciaQL97.pdf
https://www.boe.es/buscar/pdf/2013/BOE-A-2013-12887-consolidado.pdf
https://www.boe.es/buscar/pdf/2013/BOE-A-2013-12887-consolidado.pdf
https://www.boe.es/buscar/pdf/2013/BOE-A-2013-12887-consolidado.pdf
https://www.un.org/sustainabledevelopment/es/peace-justice/
https://www.un.org/sustainabledevelopment/es/peace-justice/
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de la norma, cal aprofundir en la seva aplicació i millorar el seu marge de 

compliment donat que durant aquesta legislatura ens hem trobat amb xoc 
jurídic de la llei de transparència i d’altres normes de rang estatal, i, d'altra 

banda, hem vist el seu sistemàtic compliment per part de l’administració 
local que ha generat treball extraordinari a la nostra entitat per poder 
accedir a dades que haurien de ser obertes. Des de la nostra entitat 

treballarem durant la pròxima legislatura en processos d’esmena 
davant els òrgans competents per tal d'aconseguir una millora del 

compliment de la norma, que garanteix la transparència i el bon 
govern com a elements bàsics per als governants i funcionaris de 
l’administració.  

    
 

Denuncies al defensor del ciutadà i transparència 
 

Les denuncies al defensor del ciutadà i a l’ens que gestiona el compliment 
de la llei de transparència són dos elements que s’emmarquen dintre del 

treball necessari per obtenir respostes per part de les administracions o 
aconseguir que es tirin endavant propostes.  
 

El primer que cal dir, és que els estaments als quals es pot acudir per fer 
reclamacions depèn de l’administració a la qual et dirigeixis, tenint que el 

Síndic de Greuges de Catalunya és l’organisme que et defensarà en cas 
d’incompliment de normativa o simplement si no estem d’acord amb la 
resposta rebuda per part de les administracions locals, comarcals, i 

Generalitat si el problema ho tens amb Ministeris i tot el que depèn 
d’ells o les Diputacions llavors en cas de manca de resposta o de no estar 

d’acord amb el que t’han dit pots acudir al Defensor del Pueblo.  
 
Pel que fa al compliment de la normativa de transparència temin a 

Catalunya la GAIP com a òrgan que fa complir la llei de transparència de 
Catalunya i a l’Estat t’has de dirigir al Consejo de la Transparencia que és 

l’òrgan que fa complir la transparència a les administracions que depenen 
de l’Estat.  

 
La nostra entitat ha presentat denúncies als diferents estaments que 
regulen aquest àmbit sent al següent quadre el recull de xifres de 

denúncies. 
 

Organisme  Quantitat  

GAIP  18 

Consejo de la Transparencia  00 

Síndic de Greuges de Catalunya  12 

Defensor del Poble  03 

  

Total  33 
 

https://www.sindic.cat/ca/page.asp?id=1
https://www.defensordelpueblo.es/
https://www.gaip.cat/ca/qui-som/que-es-la-gaip/contacte/
https://sede.consejodetransparencia.gob.es/info.0
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Aquestes 33 denúncies recullen incompliments de les diferents 

administracions la majoria de les quals en l’àmbit de Catalunya recauen a 
l’Ajuntament de Vendrell el qual no contesta dins el termini i en la forma 

escaient a les qüestions plantejades.  
 
Cal destacar que aquesta és una bona eina de treball per part de la nostra 

entitat per aconseguir rebre resposta a les diferents demandes que tenim 
sobre la taula de treball i que ens permet articular propostes o saber quina 

és la resposta a les propostes presentades per part nostra. Hem de deixar 
palès en aquest informe anual que des de la nostra entitat que 
aquesta situació d’incompliment que patim nosaltres és extensiva a 

tothom i per aquest motiu cal recordar a la ciutadania que s’ha de 
denunciar de forma insistent davant els incompliments de 

l’administració. De la mateixa forma que recordem als representants del 
poble i als funcionaris de l’administració que compleixin amb la normativa 
per tal de tenir governs i estaments que compleixin amb els preceptes de 

Bon Govern establerts a la normativa vigent que emanem dels Objectius 
de Desenvolupament Sostenible impulsats per les Nacions Unides. 

 
Aquest any 2023 insistirem en aquest àmbit per poder tenir contestació a 
propostes que sense la resposta de l’administració queden en un limbe 

impedient saber quina és la resolució a la nostra proposta i estudiarem fer 
campanyes a les xarxes perquè la gent denunciï la situació d’incompliment 

 
Les consultes jurídiques 
 
Dintre del marc de treball de la nostra entitat, el coneixement de la 
normativa i el seu compliment és fonamental a l’hora d’emetre 

expedients informatius, resolucions o accions de davant 
l’administració de justícia, per aquest motiu la consulta jurídica a 

estaments de l’administració és una eina fonamental a la qual hem de 
recórrer per poder tirar endavant la nostra tasca de control de la gestió 
pública.  

 
En aquest àmbit cal deixar especificat que la nostra entitat ha obert 24 

expedients a diverses administracions amb la finalitat de poder 
emparar jurídicament les accions de l'entitat i que això ha servit per tenir 

un fons documental que ens permet actua amb coneixement sobre 
qüestions molt diverses.  
 

 
 
 

 
 
 

https://transparencia.gob.es/transparencia/ca/transparencia_Home/index/Gobierno-abierto/que-es_organizacion.html
https://transparencia.gob.es/transparencia/ca/transparencia_Home/index/Gobierno-abierto/que-es_organizacion.html
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Expedients informatius i resolució  fer capítol  
 
Els expedients informatius i de resolució són una eina de la nostra entitat 

que tenen per objecte posar en coneixement dels grups polítics amb 
representativitat al ple alguna qüestió de rellevància o d’interès general que 
pugui servir als grups per l’exercici de les seves funcions, acompanyat d’un 

marc resolutori que té per deixar palès les accions que dura a terme la 
nostra entitat envers aquesta qüestió.  

 
En aquest any 2022 la nostra entitat ha emès 9 expedients en aquest àmbit 
que fan s’emmarquen en activitat diversa que toquen de prop a la 

ciutadania i que tenen aparellades accions precises que s’han dut a terme.  
 

S’han emès expedients informatius rellevants per informar de les accions 
que s’han dut a terme per aconseguir trobar una solució al problema de les 
bandes sonores a l’AP7, o davant la presentació d’esmenes als plens per 

part de l’equip de Govern amb una forma que nosaltres entenem que és 
irregular. L’incompliment sistemàtic de la llei de LTAIPBG ha sigut un dels 

expedients oberts que pot comportar conseqüències el 2023 i caldria 
destacar l’expedient de resolució capa PSC de Vendrell davant els 
insults dels seus representants a les xarxes socials que ha 

comportat el trencament de relacions institucionals de la nostra 
entitat amb aquesta agrupació política local i parlamentària. 

 
El 2023 seguirem emetent expedients informatius i de resolució que ens 

permetin posicionar-nos i advertir a qui sigui el destinatari de la nostra 
posició.  
 

Activitat institucional de la nostra entitat i objectius per 2023 en 
l’àmbit  
 
La nostra entitat ha mantingut una agenda institucional diversa que l’ha 
portat durant 2022 a reunir-se amb institucions i entitats de tots àmbits. En 

aquest sentit, hem mantingut reunions amb representants del Govern 
municipal de Vendrell, representants al Consell Comarcal, el 

Parlament i el Senat que ens han servit per traslladar demandes de 
millora, per rebre informació diversa sobre qüestions del calat i per obrir 
fronts davant les administracions en qüestions que requerien els 

representants del poble.  
 

 
En aquest àmbit destacar el treball positiu que ha sigut parlar amb la 
regidora de Medi Ambient Núria Rovira o el regidor d’enllumenat 

Alfons Herrera per tractar qüestions tan importants com la implantació del 
porta a porta o les millores a carretera de Valls. Important ha sigut la 

nostra reunió amb la senadora Laura Castel del grup d’ERC que ha sigut 
cabdal a l’hora d'ajudar-nos des de l’àmbit polític a solucionar els temes de 
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les bandes sonores, o que ha sigut la nostra veu a l’hora de preguntar 

sobre. 
Qüestions d’interès pel territori, així com rellevant i interessant va ser la 

nostra reunió amb Jaume Casañas com a representant del Consell 
Comarcal, on van tracta temes de mobilitat a la comarca. Hem de deixar 
palès que aquest 2022 ha sigut l’any en el qual hem posat les primeres 

propostes al Parlament de Catalunya a través del diputat Marc Parés 
Franzi del grup d’En Comú Podem que han sigut aprovades per 

unanimitat i que ens donen respostes a demandes estructurals pel territori.  
 
Decisiva i molt positiva va ser la reunió del juny amb representants de 

Renfe Operadora, ADIF i Rodalies a la qual van aconseguir el 
compromís amb de millora dels porxos de l’estació del nucli urbà de 

Vendrell i on van poder traslladar i intercanviar impressions de primera mà 
amb representants de l’administració en qüestions tan rellevants com el 
transport ferroviari i les seves infraestructures.  

 
També ha mantingut una participació diversa en activitats congressos, 

exposicions que ens ha portat a assistir al 4t Congrés d'Acústica de 
Catalunya, Acusticat 2022 on es tractava les solucions tecnològiques per 
reduir el soroll ambiental a les ciutats; van assistir cicle Metròpoli Oberta 

impulsat per la plataforma Barcelona Demà sobre el tema el Baix Penedès i 
la metròpoli Barcelonina: Perifèria, frontissa, o vàlua estratègica?; van 

assistir a la 5 jornada els municipis i la gestió dels residus on es tractaven 
temes relacionats amb residus i entre altres l’aplicació de la nova llei de 
Residus; van assistir a l’exposició mundial SMART CITY on van veure idees 

de futur per la nostra ciutat que es poden aplicar al Vendrell del segle XXI; 
hem assistit a diverses jornades en línia que impulsa l’Agència Catalana de 

Residus que ens ha servit per formar-nos en aquest àmbit tan important, i 
per poder presentar propostes a l’administració com la recollida de 

punxants o la campanya de recollida d’oli domèstic.  
 
En matèria d’adhesions la nostra entitat ha subscrit el Pacte Nacional per a 

la Mobilitat Segura i Sostenible 2021-2030 un marc de treball molt 
important que ens farà treballar de forma clara i concisa capa un pla 

d’objectius en matèria de mobilitat que defensarem i treballarem com a 
document estructural durant 2023 comptant amb la ciutadania. 
 

Pel que fa a l’àmbit civil la nostra entitat ha fet reunions amb entitats 
veïnals que han servit per tirar endavant convenis de col·laboració 

amb l’associació veïnes i veïns del Puig i el Pèlag o la urbanització 
Mas Borràs, hem obert espais de treball amb la urbanització Mas 
Astor, la Federació d’associacions de veïns de Roda de Barà o la 

urbanització Casa Roja de Banyeres del Penedès. Hem obert un canal 
amb el Comitè de treballadores i treballadors de l’hospital comarcal 

que ara per ara dona els seus fruits en temes tractats com la millora del 
transport per l’hospital comarcal i hem mantingut un l’espai de treball amb 

https://www.sostenible.cat/acte/4t-congres-dacustica-de-catalunya-acusticat-2022
https://www.sostenible.cat/acte/4t-congres-dacustica-de-catalunya-acusticat-2022
https://barcelonadema-participa.cat/processes/metropoli-oberta
https://www.sostenible.cat/acte/5a-jornada-els-municipis-i-la-gestio-dels-residus
https://www.smartcityexpo.com/
http://www.residusmunicipals.cat/actualitat/197-jornades-tecniques-en-linia-per-a-la-millora-de-la-gestio-de-residus-2021/
http://www.residusmunicipals.cat/actualitat/197-jornades-tecniques-en-linia-per-a-la-millora-de-la-gestio-de-residus-2021/
https://transit.gencat.cat/ca/seguretat_viaria/planificacio-seguretat-viaria/pacte-mobilitat-segura-sostenible/
https://transit.gencat.cat/ca/seguretat_viaria/planificacio-seguretat-viaria/pacte-mobilitat-segura-sostenible/
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alguns actors del transport públic com Autocars del Penedès que ens permet 

tenir una visual del transport i incidència. 
 

Hem consolidat el nostre conveni amb la plataforma Mercaderies per 
l’interior i hem fet un acte a Roda de Barà sumant actors que treballin 
conjuntament contra el pas de les mercaderies a través d’una proposta i 

seguint treballant per construir un front comú de caràcter provincial.  
 

Ara per ara estem bastint ponts amb l’entitat que denuncia els 
Abocaments il·legals al Baix Penedès i treballem per tirar endavant 
propostes concretes en aquest aspecte que ens permetin implementar 

solucions de gran importància i també estem donant les primeres passes 
per bastir un pont ferm amb l’entitat Club Segle XX que ja compta amb 

50 anys d’història donant servei a la gent.  
 
Objectius per 2023  

 
Els objectius el 2023 depenen d'obrir la porta en matèria institucional a la 

Diputació de Tarragona treballant aspectes concrets com la mobilitat o el 
medi ambient, millorar les relacions amb l’Ajuntament de Vendrell, i 
treballar més a fons amb temes concrets al Consell Comarcal. D’altra 

banda, cal seguir treballant al Parlament de Catalunya i el Senat per 
consolidar la nostra veu per tal de ser escoltats com a actors del territori.  

 
Pel que respecta a la participació, seguirem assistint sempre que podem a 
les diferents exposicions, congressos i xerrades que puguin servir-nos per 

poder tirar endavant la nostra tasca i per adquirir coneixement que ens 
permetin fer un municipi i comarca millor i treballarem per impulsar 

xerrades sobre qüestions d’interès general i debats oberts sobre qüestions 
diverses d’interès general. 

 
En àmbit civil cal seguir treballant per fer créixer la nostra entitat amb més 
convenis de col·laboració que obrin la porta a espais de treball conjunt amb 

altres entitats i que ens facin més forts i sòlids davant els actors polítics. Cal 
fer debat entre les entitats i cal tornar a la ciutadania la capacitat de 

fer de contrapès davant aquells que pensen que les institucions i els 
diners de l’erari són seus, cal tornar a un teixit associatiu actiu i 
decisiu en la presa de decisions com el que als anys setanta va fer 

possible molts dels canvis a la societat. 
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Objectius transversals  

 

1. Control de la gestió de bens de titularitat publica i del compliment 
de les normatives vigents. 

2. Millora de la infraestructura de l’hospital comarcal i ampliació de 
plantilla per l’hospital. 

3. Recuperació dels serveis sanitaris per part de la Generalitat per la 
comarca amb la desaparició d’intermediaris sanitaris. 

4. Millora dels serveis de transports al punts neuràlgics de la 

comarca entre les diferents poblacions.  
5. Millora de la connectivitat per carretera dels eixos interiors del 

camí de les Pedreres (Fondo de l’Escaldat)  i el camí de la costa 
Roja. 

6. Pla de policia local amb pla de seguretat ciutadana pel Vendrell. 

7. Millora de les rieres i dels torrents al municipi de Vendrell i la 

Comarca del Baix Penedès.  
8. Millora de les infraestructures de la mobilitat de Vendrell.  

9. Pla d’actuació en infraestructures de transport per carretera  i 
adequació d’accessibilitat al transport públic per carretera i 

proposta general de millora per tota Catalunya. 
10.Millora de les Rodalies i impuls de la línia per segregar els trens de 

mercaderies  dels nuclis poblats.  

11.Impuls de la recollida selectiva a traves de campanyes i xerrades 
sobre la matèria.  

12.Impuls del treball en matèria de la defensa del medi ambient a 
traves propostes en tots els àmbits. 

13.Defensa del patrimoni històric i impuls per la seva preservació i 

commemoració de fites històriques. 
14.Impuls dels drets i la igualtat a traves d’actes i campanyes de la 

nostra entitat.  
15.Compromís de seguir participant en congressos i xerrades sobre 

qüestions de tots els àmbits.  

16.Propostes de normativa al regim local, comarcal, autonòmic i 
nacional.  

17.Millora de la xarxa de carreteres local, comarcal i nacional amb 
projectes i propostes concretes.  

18. Ampliació dels socis amb més convenis de col·laboració amb 

altres entitats. 
19.Projecte ciutat futura, impuls de propostes SMART CITY. 

20.Tot allò que durant l’any 2023 pugui sorgir fruit dels debats 
interns o fets possibles a la comarca. 
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Objectius per associació pel 2023 

 

Associació de veïns i veïnes  de Carretera de Valls Nord 

 
1. Connexió del carrer Sant Josep per donar pas al barri per aquest 

carrer. 
2. Millora de l’enllumenat de les zones de carretera de Valls que no tenen 

enllumenat. 
3. Aconseguir un ús d’utilitat publica del terreny de les Hortes.  
4. Parc infantil a la zona verda que hi ha al costat de la riera  

 

Associació de veïns i veïnes de Torreblanca  

 
1. Millora dels accessos per carretera a la urbanització.  

2. Millora de l’asfaltat dels carrers de la urbanització.  
3. Connectivitat entre la via Augusta i el carril bici del al Diputació  i la 

urbanització. 
4. Solucions pels soroll de l’N340 i AP7.  
5. Tenir un local social al parc de la urbanització. 

 

Associació de veïns, veïnes i comerciants de Millorem el Francàs 

 
1. Millora del pas de cala Berenguer amb la construcció d’un pas per a 

persones. 
2. Senyalització del camí del Governador  
3. Senyalització del camí de Ronda. 

4. Fer un aparcament per a la zona comercial del Francàs.  
5. Mantenir la sorra a la platja del Francàs dintre d’un marc de 

sostenibilitat mediambiental. 
6. Explotació turística de la Reserva Marina dintre d’un marc de 

sostenibilitat mediambiental. 
 

Associació de veïns i veïnes del Nou Vendrell  

1. Asfaltat de carrers del Nou Vendrell que tenen problemes seguretat.  
2. Millora de la seu de Nou Vendrell  per donar millors serveis al barri. 

3. Millora la infraestructura de les parades d’autobús del barri.  
4. Solucions integrals per tirar en davant les franges contra incendi. 

 

Associació de veïns i veïnes del Tancat III  

 
1. Fer un mercat setmanal a la Rambla Cañas. 

2. Fer una millora estructural per fer una aprofitament de la Rambla 
Cañas.  

3. Peatonalitzar o ampliar la vorera del carrer Flors per tal de construir 

un bulevard de connectivitat a la Rambla Cañas.  
4. Solucions per l’edifici del carrer Berguedà 21  

5. Fer un parc inclusiu al barri  propostes parc de la Roda o Rambla 
Cañas.  
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Conclusions 

 
El treball de la nostra entitat durant 2022 ens ha portat per un viatge 

fascinant a través de projectes i propostes molt diverses que hauran de 
veure els seus fruits molts d’ells el 2023, he de dir que hem aconseguit 
solucions transversals de gran importància com l’eliminació de les bandes 

sonores a l’AP7 que afectava en 51 quilòmetres d’autopista, o hem 
aconseguit compromisos mediambientals com la recollida de residus 

punxants per part de la deixalleria del Baix Penedès que serà la cinquena a 
la província que donarà aquest servei; hem sigut capaços de treballar i a 
aconseguir millores significatives al transport públic en la part de les seves 

infraestructures que esperem que es vegin el 2023 amb la instal·lació dels 
porxos de l’estació de Rodalies del nucli urbà o la millora de la marquesina 

de l’hospital comarcal,  hem aconseguit compromisos importants en matèria 
de connectivitat com la millora del camí de les Pedreres (Fons de l’Escaldat) 
mentre demanem a la Diputació inversions i solucions pel camí de la Costa 

Roja que haurà de ser un eix interior important.  
 

També hem de parlar d'assignatures pendents perquè no ha sigut possible 
aconseguir l’objectiu i en aquest àmbit hem de parlar de la necessitat de 
treballar aquest 2023 per obrir el Consell Comarcal a la ciutadania fent que 

el pròxim govern deixi a la gent preguntar als plens, hem de millorar molt 
profundament la participació ciutadana a l’Ajuntament de Vendrell i hem 

d’aconseguir unes institucions locals al Vendrell, molt més transparents de 
les que tenim ara.  
 

Hem de dir en aquestes conclusions que el nostre treball permès bastir 
ponts amb altres entitats i créixer exponencialment tal com definir com 

objectiu el 2022, van començar l’any sent 8 entitats o conglomerats de 
veïns i ara ja som 10 entitats que conformen la nostra federació i comencen 

l’any amb expectatives de créixer i ser més entitats impulsant i construint 
aquest pol civil.  
 

Hem de concloure un any més dient com van tancar el 2021, que encara 
ens queda molta feina per fer en molts àmbits per tenir una comarca millor, 

hem d’aprofundir en les solucions a problemes estructurals per la comarca 
com el transport, la sanitat, el medi ambient, l’habitatge, la seguretat o 
l’educació, i hem d’aportar solucions als petits problemes singulars de 

cadascun dels nostres representats, per el tant ens queda molta feina per 
fer seguirem treballant.  

 
Hem d’insistir a la gent i les entitats que cal deixar de ser espectadors per 
passar a ser actors dels canvis del nostre territori. 

 
 

Antonio Garcia Leal  
President de la Federació  
Xarxa Vendrellenca  
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“El silenci ciutadà es un xec en blanc per 

la classe política, votant tenim 

l’oportunitat de  canviar les cosses” 
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